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20240819-MvS-Samenvatting-Ontstaan-van-de-Mens-matrix2015 
 

Even overzicht gemaakt over het ontstaan van de mens wat Martijn van Staveren 
er ooit allemaal over heeft gezegd in 2015 dat is al zo uitgebreid en nog steeds zo 

actief voor wat er in het heden gebeurt. Als er behoefte aan is, kan ik het altijd 
uitbreiden. 
 

19 aug 2024 
 

https://matrix-nl.freevar.com/matrix2015.htm  
 
Verder ook in alle andere jaren, maar dit is nu al zoveel. 

Gaat allemaal extreem ver, maar superbelangrijk voor ons allen om hiervan 
bewust te zijn, en lees het vooral meerdere malen. Je kan de tekst delen over 

copieren en zoeken mbv Cnrel+F (zoeken) op de computer, om de gehele teksten 
terug te vinden, dit zijn alleen de teksten die ik voor nu belangrijk vind en ook 
gehighlight staan op mn webpage, de site is opgedeeld in jaargangen 2014 tot 

heden 2024. 
 

Heb je vragen, stel ze me. Via facebook, telegram, email. 
Via deze link kan je alle informatie vinden wat ik deel https://linktr.ee/yanadath  
Er is tegenwoordig ook een chat groep waar je met anderen kan chatten over deze 

onderwerpen, niet alleen over de info van Martijn, maar alles mbt galactische wat een ieder 
bezighoud om verder te groeien in haar of zijn bewustzijn. 

 
=====================///======================= 

 
Want de mensheid is voor vele honderdduizenden jaren een onderdeel van een 
reptiliaanse, een archontische strijdkracht, die het voorzien heeft op het 

menselijke bewustzijn. 
=====================///======================= 

 
Er is iets gebeurd met onze database, onze DNA strengen, waardoor wij alleen 
nog maar fysiek DNA 1 en 2 in ons dragen en dat in die 2 DNA strengen inserties 

lopen van andere rassen, die ons eigenlijk afhouden om te komen kijken in 
grotere database, en waag het niet om daar te komen want dan wordt het heftig. 

=====================///======================= 
 
De Siriaanse beschaving is hier op aarde voortdurend aanwezig, maar is wel heel 

voorzichtig omdat op deze aarde programma's lopen, infiltratie programma's 
lopen, die andere mensen controleren in hun morfogenetisch veld. Oké. 

=====================///======================= 
 
De mensheid wordt afgehouden van buitenaards contact, van interdimensionaal 

contact, puur doordat ons bewustzijnsveld zo getraumatiseerd is. 
=====================///======================= 

 
De Siriaanse mensen zijn niet alleen menselijk zoals wij ze kennen, maar er zijn 
ook verschillende soorten in, verschillende planeten zijn er ook, een hele rijke 

historie. Zij zijn gewoon menselijk, gewoon mens zoals wij kun je met ze in 
contact zijn. Je kunt met ze praten, met ze lachen, koffiedrinken, thee drinken. 

Koffie drinken ze niet, thee wel. Je kunt gewoon heel normaal communiceren. 
We hebben natuurlijk heel sterk beelden gekregen van dat je buitenaards alleen 
maar in het lichtspectrum ziet, maar niets is minder waar. Want wat ik al 
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vertelde, ze kunnen zich gewoon aanpassen. En wij horen niet in deze dichtheid 
te zitten waar we nu in zitten. We zitten eigenlijk gevangen in een heel klein 

stukje. Wij willen er heel graag uit. Dat voelen we ook. 
Ze zijn heel integer en zijn zeer terughoudend in hun houding ten aanzien als je 

vragen stelt. 
Bijzonder is dat als je een vraag aan hen wilt stellen, dan zou je kunnen zeggen: 
nou geef eens antwoord, kom op. Maar doordat zij zien wie wij zijn en in ons 

hologram zien wat wij allemaal dragen en dat wij in feite leraren zijn van hen, is 
er een bepaalde verschuiving in de plaats van wat wel/niet belangrijk is. Het kan 

zijn dat je gewoon helemaal geen antwoord krijgt, maar dan is het niet 
oneerbiedig, nee op een hele leuke manier dat je geen antwoord krijgt en dan 
voel je ook, oh dat moet ik zelf maar onderzoeken. 

  
Nou ja, we gaan eventjes naar de Phoebels. De Phoebels nabij de Sirius dat zijn 

wezens, die zien eruit als een soort leeuwachtige wezens, hele mooie, magnifieke 
wezens, die we al terugzien in de oeroude geschiedenis, leeuwengezichten, 
leeuwenpoppen. Ze zijn zeer intellectuele wezens en ik heb een aantal keren 

contact met ze gehad, dat is al jaren geleden, daarna heb ik ze niet meer gezien. 
 

 
 

Ze kwamen bij mij in oranje pakken met hele mooie zwart donkerbruine, bijna bij het 
zwarte aan, met lijnen en strepen erin, hele mooie wezens, hele mooie katachtige ogen, 
heel groen met geel prachtig. 

En ik vroeg, ik had ze nog nooit gezien natuurlijk, ik maak veel mee maar ik maak ook 
steeds weer nieuwe dingen mee, dus ik sta ook wel eens van “wat is dit?” 

En ik vroeg aan hen: “Wie zijn jullie?” “Wij zijn Phoebels.” Ik zeg: “Wat is Phoebels?”  
Wij zijn een beschaving, wij zijn hier op aarde al zo lang als de onderdrukking er 
is.” Ik zeg: “Wat komen jullie dan bij mij doen?”  “Wij willen dat je de link gaat leggen 

tussen wat wij doen in het bewustzijnsveld van de aarde, dus in dat hologram, en 
wij willen dat in het collectieve veld bekend wordt, dat wij de graancirkels mede 

ondersteunen, welke gemaakt worden vanuit metafysica van het bronbewustzijn. 
=====================///======================= 
 

Ja, hoe komen ze hierbinnen? Via andere lichamen kunnen ze binnenspringen. 
Hoe kan dat? Omdat zij binnenspringen in een morfogenetisch veld en 

manifesteren zich daardoor in het hologram van de mens, komen door de eerste 
en tweede DNA en projecteren zich letterlijk fysiek. Dat is gek. En ik hamer er ook 
met een lichtdrilboor op om angsten te doorbreken. 

Via andere lichamen komen ze dus binnen, dus via lichamen van andere mensen 
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via DNA-manipulatie. Dus je kunt je voorstellen, ons lichaam is opgebouwd uit 2 
strengen fysieke DNA, er wordt gezegd dat wij [niet]12 DNA strengen hebben van 

origine, maar 25 tot 28. Alleen die bevinden zich in een ander hologram. En 
binnen die 2 DNA strengen, die fysiek in ons lichaam zitten, dat zijn zeg maar 

zenders en ontvangers, daar springen ze op in, dat wordt gecodeerd en ze 
beïnvloeden feitelijk onze fysieke realiteit en laten zich daar zien. Ze kunnen zich 
voordoen in een ander lichaam. En wat ik toen zei: “Ik hamer er met mijn 

lichtdrilboor op, dat we onze angsten onder ogen durven te komen.” En het 
grappige is, en tegelijkertijd ook nog een beetje het frustrerende, dat de mensen 

niet zo bereid zijn om angsten onder ogen te komen want op het moment dat je 
wilt kijken waar die angsten op gebaseerd zijn, komt er een realiteit naar voren 
die zo groot is en die je feitelijk vraagt afscheid te nemen van alles waar je je tot 

nu toe aan hebt vastgehouden om je in deze realiteit te kunnen bewegen. 
Dus er komen cultvormingen aan de orde, religies komen aan de orde, bepaalde …..?....., 

bepaalde technieken die je hebt geleerd. Ineens blijkt alles anders te zijn. Ik zeg altijd “dat 
is niet erg, want het enige wat er gebeurd is, dat je een groter schild van bewustzijn gaat 
opzoeken en daardoor krijg je juist voor die tools die je altijd gebruikt, krijg je een miljard 

gereedschappen terug.” 
En wij mensen komen in onzekerheid en dat is een programma in ons tweede DNA 

streng, als we in onzekerheid komen, waar we dus geen fundament meer hebben 
waarop we kunnen denken en herkennen, dan komen we in een 
gevoelsprogramma terecht die zegt: “Oei eng.” Dus we zitten in een voortdurende 

loop. We zitten in een neurologische, emotionele loop. Hoe komen we daar nu uit? 
Door onze mond te houden? Dat kan toch niet? 

Dat kan alleen maar door het bespreekbaar te maken. Het is echt de moeite 
waard want we worden bezocht en beschermd door zulke grote allianties, 

beschavingen die hier op en rondom de aarde zijn om ons te ondersteunen en zij 
wachten op ons dat wij het lef hebben om in het onderzoeksterrein te gaan wie 
nou die veroorzakers zijn, wat erachter zit van onze gevangenis en dan gaan we 

daarna open leggen wat ónze rol daarin is. 
Dat heeft alles te maken met galactische verantwoordelijkheid. Die kunnen wij 

niet ontlopen. 
Als we zeggen, ja dat zijn zij en zij en zij, ik ben daar geen onderdeel in hoor, ik 
heb nooit iets verkeerds gedaan. Op het moment dat we dat zeggen, dan blijven 

we in deze situatie. 
Dus alle galactische oorlogen, die enorm groot zijn, zijn altijd geweest door 

onbereid willigheid van de mens om te kijken wat de eigen verantwoordelijkheid 
is en durf ik die ook te nemen. 

  

De vergane historie in onderliggende collectieve super trauma's die de mensheid 
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op deze planeet heeft, komen voort uit een tijd die zich eigenlijk afspeelt, lineair 
gezien, 500.000 jaar in onze toekomst. Dat is ook waar ik vandaan kom. Ik ben 

vanaf die plek hier heen gegaan, heel bewust, om aan te kaarten dat we dit met 
elkaar, allemaal in ons dragen. 

 
=====================///======================= 
Dus het is aan ons om te beseffen op het moment dat jij met buitenaardsen in 

contact komt, wie je werkelijk bent. Ga je vanuit die persoonlijke rol reageren, 
wordt het lastiger. Op het moment dat jij, zonder dat jij weet wie je bent, maar 

wel voelt van ja ik ben een galactisch wezen, het is gewoon een cadeau dat ik dit 
mag zien, het is een cadeau dat ze bij mij komen, het is familie. Op het moment 
dat je daarin berust, zonder vanuit je persoonlijkheid te zeggen “Joe daar zijn 

ze.” Dat is logisch hoor, maar het gaat vanuit rust, het neutrale veld om het 
contact met elkaar krijgen. Op het moment dat je het persoonlijke stuk aan de 

kant durft te zetten, of dat je gewoon bewust bent van het feit dat je dat niet laat 
regeren, krijg je veel makkelijker contact. 
 

=====================///======================= 

  
Onder begeleiding van de Ouden, dat zijn wezens die er eigenlijk ongeveer uitzien 
zoals deze wezens. Op dit moment is iemand aan het tekenen voor me, die heel goed, 

supergoed kan tekenen wat iemand vertelt hoe het er uitziet en ik hoop dat ik die 
tekeningen de volgende keer kan meenemen, omdat ik het zo fijn vind dat je dus op 

authentieke ervaringen iets kunt laten zien, want anders is het toch altijd een plaatje van 
YouTube. 
Deze wezens die zijn altijd aanwezig, zij creëren de weg door het bewustzijn naar 

de aarde, ze creëren een soort tunnel, dat is een soort bescherming, waardoor je 
er met je zielenbewustzijn doorheen reist. En waarom is dat nodig? Het is 

allemaal op menselijke basis hè dat we het kunnen begrijpen, want eigenlijk 
gebeurt het heel anders dan wat ik nu zeg, alleen kunnen we het dan niet 
snappen. Ik probeer het op een manier te vertellen wat dan een vorm heeft. Ze 

reizen dus mee door het hologram van bewustzijn naar de plek toe waar wij dus 
geboren worden, waar ons bewustzijn zich gewaarwordt. Dat is het eigenlijk. En 

die plek daarheen wordt begeleid door hen en waarom? Omdat die reis daar 
doorheen, gaat door een hologram heen, dat onder controle staat van 

Reptiliaanse en Archontische krachten. Dus wij krijgen zielbescherming mee om 
hier dus terecht te komen zonder dat we getraceerd worden. Dat klinkt heftig en 
is het eigenlijk ook, het is gewoon puur bescherming. En dat kunt je ook wel 

bedenken. Stel je voor dat er iets zou gebeuren. Dan zouden we deze plek niet 
kunnen vinden. En waarom zoeken we deze plek op? Omdat juist op deze plek, in 

deze dimensie, bij de aarde hier, de sleutels liggen om in het diep 
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getraumatiseerde proces ons hologram lichaam weer te activeren. Dus we kunnen 
deze reis eigenlijk niet afslaan. Dat hebben we wel in het verleden geprobeerd. 

We hebben als mens heel vaak geprobeerd om in een andere dimensie te 
evolueren om weer terug te komen in het oorspronkelijke bewustzijn, alleen dat 

leidde steeds tot destructie, omdat we de stap oversloegen om angsten los te 
laten. 
Die zitten dus gekoppeld aan deze dimensie, het emotionele bewustzijn. 

 
Even kijken naar het volgende plaatje. 

  
Dit is een dimensionele wachters, dat zijn de tegenovergestelde krachten die zich 
als vogelachtigen laten zien, met hele monsterlijke gezichten. En waarom doen ze 

dat? 
Zij domineren en controleren de poorten naar buiten toe op het moment dat jij 
buiten jouw kaders van de eerste en tweede DNA banen, die in jou vervlochten 

zitten, durft te komen. Dus ga je b.v. mediteren dan kun je dus heel veel effecten 
tegenkomen. Je kunt mediteren in een heel rustige fase, je kunt door de meditatie 

in een nog hoger bewustzijn komen en dan komt er ergens een bepaald moment 
waarop je of voelt: nou dit is het, het is gewoon goed, maar ga je dus verder dan 

kom je door lagen heen buiten de kaders van de eerste en tweede hologram DNA, 
waardoor je in een oorspronkelijk deeltje van je vermogen komt en dan kan het 
zijn, dat hoor ik van duizenden mensen, dan kan het zijn dat je in een angst van 

jezelf terechtkomt van, durf ik nog wel verder te gaan, wat gebeurt er met alle 
gevoelens. 

En waar het mee te maken heeft is niets anders, dat er in die laag buiten die 
eerste en tweede DNA, dat zit feitelijk in ons brein verwerkt, dat is een 
programmering, daar ligt een programma dat je overspoeld wordt door 

gevoelens, waardoor jij eigenlijk denkt, nou ik moet er maar mee stoppen. Ik voel 
me niet prettig. En dan kom je, als je doorgaat dus wezens tegen, die er heel erg 

raar uitzien en die zijn gebaseerd op een collectief trauma. 
Dus in onze historie zijn er wezens ingebracht, die ook geclassificeerd worden in allerlei 
verschillende geloven en die wezens zitten bewust als hologrammen en als herinneringen in 

ons opgeslagen en op het moment dat we ze tegenkomen, projecteren ze precies die angst 
naar ons toe die wij in ons dragen. 

Op het moment dat je vrij bent van die angsten en je zou zo'n wezen tegenkomen, ga je er 
dwars doorheen. Dat heb ik dus meegemaakt. Dan zie je dus letterlijk dat het ook echt een 
hologram is, waar we dus helemaal niet voor bang hoeven te zijn. Die gevoelens heb ik in 

mijzelf opgelost, daardoor kunnen zij dat niet in mijn database naar boven halen. Dus wij 
kunnen wel liefde in ons dragen, maar op het moment dat wij de beschadigingen niet 

oplossen, blijkt dat daarop aangehaakt wordt. Het zit heel slim in elkaar. Want die 
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persoonlijke trauma's zitten in dit leven, in dit moment. Het moment van nu. 
Dus of het nou gedurende het hele leven is opgebouwd, die trauma's of angsten, of uit 

vorige levens komt, dat maakt niet uit, je draagt het in het nu. En je wordt ook in het nu 
geconfronteerd met die gevoelens. En op het moment dat je daar niet vrij van bent en 

denkt dat je wel alleen liefde en licht in je draagt, draag je dus ook een deel van jezelf niet 
in je, want als angst goed begrepen wordt, bekrachtigt dat juist jouw vermogen in je liefde. 
Wij zijn heel duaal ingesteld. 

  
De Plejadische mensen waar ik contact mee heb, zeggen altijd tegen mij: “Wij 

gebruiken de dualiteit niet in angst en liefde. Wij gebruiken de dualiteit om elkaar 
te versterken.” Dus op het moment dat er een onenigheid is, verschil van inzicht, 
gaan ze niet met elkaar vechten, maar gaan ze elkaars ervaring tot elkaar nemen, 

gaan ze daarmee aan de slag en vervolgens gaan ze, dus zonder elkaar af te 
branden, gaan ze elkaars visie beleven, uitvoeren en dat integreren ze met elkaar. 

 
=====================///======================= 

  

De Annunaki dynastie zijn wezens die op onvoorstelbare manieren worden 
weergegeven en kwamen meer dan een half miljoen jaren geleden op de aarde 
aan. Deze aarde waar wij nu over spreken. Zij kwamen hier binnen en doorbraken 

de multidimensionale beschermende allianties. Op de aarde is dus een hologram 
en bestaat uit dat hologram, opgebouwd door al die beschavingen is een planeet 

speciaal voor de oorspronkelijke mens geschapen en die lagen hebben ze 
doorbroken en zijn hier binnengekomen in het hologram. Ze zijn dus eerst de 
aarde gaan invaseren via het hologram, wij hebben dat niet zien gebeuren, 

hebben de bouwstenen van die realiteiten geherprogrammeerd waardoor alles 
een andere waarde kreeg en vervolgens zijn ze op een hele slimme, onzichtbare 

manier zijn ze hier binnengekomen en hebben de tijdslijn veranderd. Dat hebben 
we niet zien gebeuren. En we kunnen het ook niet meer terughalen, we hebben 
die geheugen databank niet, die zijn geblokkeerd. 
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De Annunaki hebben die tijdlijn herschreven en duiken werkelijk overal op. En wij 

hebben het idee dat het te maken heeft met b.v. de Egyptische periode of dat het 
iets te maken heeft met de Sumerische kleitabletten, terwijl die Sumerische 
kleitabletten veel minder oud zijn dan de invasie van de Annunaki dynastie. Maar 

we zien ze overal in terug. 
En het bijzondere is dat op het moment dat je er anders naar gaat kijken, je van 

binnen in jezelf ook een vraag ervaart van, ja stel dat het zo is, waarom is dat dan 
zo? Waarom hebben ze dan die tijdslijnen veranderd?   
Heel simpel. Op het moment dat ze ons hologram van de aarde, deze levende 

bibliotheek binnengingen, konden ze door ruimte en tijd kijken en zagen al, dat 
wij wezens zijn met een scheppend vermogen en te aller tijden zullen wij 

ontwaken. Er is een moment waarop de mens zal herkennen wie zij is, wie wij 
zijn. En dat moment wordt nu gemaskeerd door een valse historie. 
Dus er zitten allerlei inserties in de historie, die dus feitelijk werkelijkheid zijn 

geworden omdat we ze vanwege hen herinneren in onze database. 
Ze hebben iets laten gebeuren dat wij niet hebben ervaren in het leven nu, toch 

ervaren we de historie in onze geschiedenisboeken en we ervaren ze ook als we 
daar heen gaan dat die historie er is want die kleitabletten zijn er. Maar het is een 

insertie van de realiteit om ons af te leiden. En onze mind kan niet begrijpen dat 
datgene wat wij zien, collectief een invulling is op basis van wat zij willen dat wij 
ervaren als de realiteit. Is het nog te volgen? 

  
Deze wezens die zie je overal. Kijk ik organiseer ook contactdagen van vraag en 

antwoord om te delen hè. Ik leer ook weer van de reacties van mensen hè. En dan 
kun je ook weer dieper op dingen ingaan. Er komt ook heel veel naar boven toe, 
heel veel wensen en maren komen naar boven. En als dit en wat dan...... Zoveel 

gevoelens en vergelijkingen komen dan naar boven, hoe zit het dan met de 
engelen en hoe zit het met enz. Die hele doos van Pandora gaat eigenlijk open. En 

dat is ook de bedoeling.   
Deze wezens kom je overal tegen. De Annunaki zijn binnengedrongen als 
reptielachtige heersers met een ectoplastisch lichaam, dat kun je ook zien. Als je 

ze ooit zult zien hoef je niet te schrikken. 
Het zijn hele grote wezens. Als je angst hebt schrik je automatisch, als je dat in je 

hebt. Maar als je ze tegenkomt, hoef je niet bang voor ze te zijn. Want dan 
reageer je niet meer. Ik geef een voorbeeld van mijzelf. 
Als ze zich manifesteren bij mij dan ben ik niet bang. Het is een zeer 

indrukwekkend schouwspel omdat te ervaren want ze zijn groot, heel groot. Ze 
hebben een enorm, massief lichaam. En op het moment dat je naar ze kijkt en je 
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ziet naar die lichamen, zie je ook dat hun lichaam een soort vloeibare substantie 
is, wat dimensionaal van aard is. Het kan fysiek zijn, je kunt ze gewoon een dreun 

geven, maar het is zo ontzettend heftig om naar te kijken. Je ziet dat hun 
lichamen zich aan elke vorm kunnen aanpassen. 

Dus het is een lastige materie. Ik weet niet of jullie wel eens gehoord hebben van 
Zulu Sangoma (healer) Vusamazulu Credo Mutwa, dat is een Afrikaanse 
medicijnman. En in 1992 was Tineke de Nooy van een paranormale uitzending 

van RTL4, ging zij naar Zuid-Afrika en daar ontmoette zij die medicijnman. 
En die medicijnman liet allerlei zaken uit hun historie zien van die prachtige 

mooie mensen, die stammen en exact dit verhaal ligt daar dus opgeslagen. En al 
die mensen uit de natuur, dat zijn duizenden mensen, die weten dat gewoon. Die 
weten dat die wereld gewoon, deze wereld, gedomineerd wordt door 

reptielachtige wezens. Die snapten niet, dat de rest van de wereld dit niet 
begreep. Die snapten het niet, het was voor hen een verrassing dat we het niet 

wisten. Hij heeft er heel veel informatie over gegeven, Zulu Sangoma Vusamazulu 
Credo Mutwa, heel interessant. Echt ontzettend interessant omdat het zo 
authentiek ook is. 

  
De Annunaki dynastie bestaat dus niet alleen uit reptielachtige wezens op een 

bepaalde manier, ze laten zich op verschillende wijzen zien. Ze tonen zich ook op 
verschillende manieren. En zij hebben letterlijk de religies hier op aarde 
neergezet om door ons te laten aanbidden. Want de oorsprong van de mens is dat 

wij een Goddelijke essentie dragen. En door de geheugens te blokkeren en wij 
niet meer kunnen herinneren wie wij zijn, religies hier op aarde te brengen en 

daardoor mensen in verdeeldheid tegen elkaar op te zetten, histories in elkaar te 
zetten waardoor mensen vanuit trauma in oorlog met elkaar blijven. In Israël en 
Palestina is natuurlijk helemaal geen oorlog meer om de werkelijkheid van wat ze 

denken waar het om gaat, die oorlog is gebaseerd op wederzijdse trauma en dat 
houdt het in stand. Als je trauma in één keer bij al die mensen zou kunnen 

transformeren, zou de oorlog in één keer voorbij zijn. Want alles draait om 
trauma. En de religies zijn daarom speciaal neergezet op een hele slimme manier 
rondom deze aarde, om aanbidding af te dwingen. 

Dus mensen hebben ook geleerd, als voorbeeld, dat God kan straffen. 
Terwijl niets minder waar is. Die straf dat zijn de Annunaki dynastie. Zij straffen, 

Goddelijk bewustzijn heeft alleen maar liefde. 
Op het moment dat je daar dus ingaat en je geeft je over aan een religie, waarin 
je dus knielt voor iets groter dan jij, maak je jezelf feitelijk kleiner. 

En het bijzondere is door dat gevoel te hebben van nederigheid wat heel veel 
religies in zich dragen, zodra je dat gevoel in jezelf naar boven haalt, gebeurt er 

iets heel bijzonders in ons morfogenetisch hologram. De poorten gaan open. En 
wat er gebeurt als die poorten opengaan, is letterlijk dat ons vermogen van 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
https://youtu.be/Vv3R6hddPfI
https://youtu.be/ML1wL1KxzQk
https://youtu.be/ML1wL1KxzQk


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 9 van 52                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

waaruit wij normaal gesproken kunnen creëren, die vermogens worden uit ons 
weg getapt. Want wij dragen die sleutels nog in ons. Dus de Annunaki zijn 

eigenlijk uit op onze scheppingskracht. Die dragen wij in ons hologram. Daarom 
zijn veel mensen ook vaak zo moe. Want er gebeuren heel veel rare dingen. 

 
=====================///======================= 
Nou is het bijzondere dat we daar niet meer bang voor hoeven te zijn. Want er 

heeft iets heel bijzonders plaatsgevonden. Van 14 op 15 december [waarschijnlijk 
2014, lezing is van maart 2015] is er een schokgolf door ons zonnestelsel gegaan 

en dat is een golf van … ja mensen praten over fotonen maar dat is het eigenlijk 
niet, het is een soort vermogen dat ons holografisch energieveld afsluit. En dat is 
gebeurd. 

Waar komt die schokgolf nou vandaan? Dat is ook interessant natuurlijk. Die 
komt uit de zon weg en de zon zit in ons metafysisch bewustzijn, in deel 4 vertel 

ik daar echt wel meer over, ik heb ook plaatjes die ik laat zien, zit in ons 
metafysisch bewustzijn opgeslagen en wat Joke ook zei in het begin, wij zijn dus 
die Goden. Het is zo ontzettend mooi jongens dat we dit weer mogen gaan 

beleven, ja alleen we mogen geen afscheid nemen van iets en nieuwe 
referentiekaders naar binnen halen om vervolgens te onderzoeken in jezelf wat 

het je brengt, ja dan loop je vast. Het is niet zo dat ik mensen naar huis laat gaan 
en vervolgens geen nazorg geven. Daar zijn nog leuke dagen voor. 
  

We hebben hier hetzelfde plaatje, het gaat hier eventjes om. Wat gebeurt er in 
je? Je ziet hier die vleugels hè. De Annunaki zijn gespecialiseerd in 

holografische... ja manipulaties. En dat doen ze op een hypnotische wijze via het 
6de en 7de DNA streng in ons metafysische bewustzijn, daar zitten ze op in te 

prikken. En wat hebben ze gedaan? Wat ik dus al aan het begin vertelde hè dat 
alles een energieveld heeft en uit dat energieveld ontstaat iets fysieks. Dat 
gebeurt met hypnose ook en met gevoelens is dat precies hetzelfde. Dus er zijn 

implants in ons gebracht, bepaalde programma's, die ons voortdurend in een 
bepaalde realiteit houden. En daar zijn b.v. de vleugels van de Annunaki, die dus 

in de historie zo zijn ingebracht dat ze gelinkt worden aan de historie van b.v. 
Egypte, waardoor we dud denken, ja maar dat is iets heel moois, en ze worden 
ook gelinkt aan engelen, dus die vleugels zijn heel mooi. Nee, het symbool van de 

vleugel is letterlijk onderdrukking. Het is een symbool, een metafysisch symbool 
zodra je het ziet, het heeft te maken met onderdrukking en het plaatje hiervoor 

met aanbidding, aanbidding van iets anders. Die vleugels kom je eigenlijk overal 
tegen.   
En laten we nou eens gewoon hardop vragen. Hebben de engelen vleugels nodig? 

Dat is onze menselijke perceptie hè. 
Deze wezens zijn zo slim. Ze hebben perceptuele interferentie bij ons 

aangebracht, waardoor zij dus datgene wat wij denken dat het is, beïnvloeden zij 
en bevestigen zij. Wij denken dus dat engelen vleugels hebben totdat wij het zo 
vaak hebben gezien, hebben ze dat ook. Maar engelen hebben helemaal geen 

vleugels. Ze kunnen zich wel met vleugels laten zien, dat doen ze dan op basis 
van onze referentiekaders. Maar ze zijn magnifieke wezens. Ze dragen helemaal 

geen vleugels, totaal niet want ze hebben het niet nodig. 
Dus je ziet in heel veel verschillende dingen ook nog gezond te denken en te 
voelen, vragen te stellen, en dan kom je soms dieper in bepaalde lagen van daar 

klopt iets niet. 
En die signalen, die vleugels, dat is een soort hypnotisch symbool om een gevoel 

van onderdrukking op te roepen. En als we het dan even over engelen hebben, de 
engelen zijn daar dan heel verdrietig over, want wij, de mensheid, aanbidden de 
engelen. Er zullen veel mensen zijn die het niet doen, maar het collectief van de 
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mensheid aanbidt engelen. Je ziet ook altijd plaatjes dat engelen dan boven het 
bed hangen. De engelen zijn gelijk aan ons, wij zijn gelijk aan engelen. Wij zijn 

engelen in een andere dimensie. Het enige wat wij hoeven te doen is om te 
beseffen dat we elkaar in de armen kunnen vallen. God ontmoet God schrijft 

Janosh in het boek. Dat is wat hij hiermee bedoelde, dat wij voortdurend onszelf 
ervaren, alleen wij plaatsen het in een ander beeld.   
Nemen wij nu afstand van engelen? Nee. Wij gaan juist veel meer de verbinding 

aan met de engelen. Het wordt zelfs veel toegankelijker want door de juiste 
referentiekaders naar voren te halen, dat het veel dichter bij ons ligt, verandert er 

iets in ons hologram waardoor wij er dus veel meer verbinding bij kunnen voelen. 

  
  

Nou ja, dit zijn een paar plaatjes, die ik voorbij laat komen over de 
geschiedenisvervalsing. In Egypte zie je dan, hier komt het uit vandaan, hier een 
plaatje me apache helikopters, vliegtuigen, tanks etc. Nou volgens de officiële 

lezing is dat 6000 jaar oud. Ook dit wordt niet op RTL-nieuws of de NOS 
uitgezonden. Je kunt je er vragen over stellen van hoe komt het dat het er 

allemaal is, dat wordt ons allemaal niet verteld. En als het werkelijk zo is dat dit 
zo is, dat het ertoe doet, dat is niet zo, dit zijn inserties van de Annunaki. 

 
=====================///======================= 

  

Er zijn 2 grote groepen die het meest strijden op dit moment om de aarde, 
oftewel om het zeggenschap van de dimensie rondom de aarde, zeg maar de 
atmosfeer. 

En dat zijn insectoïde rassen, die vechten, strijden met de Greys. De Greys 
bestaan uit 2 verschillende rassen.  Dus je kunt niet per definitie zeggen dat de 

Greys boosaardig of niet boosaardig zijn. Maar het is wel zo dat de Zeta 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 11 van 52                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

groepering waaronder ze vallen, dat is een gigantische alliantie, die meer dan 
10.000 planeten domineert, om maar eventjes in de context te zetten, dat wij niet 

de enigen zijn. 
Het is alleen zo dat ze die 10.000 planeten domineren omdat ze op zoek waren 

naar een bepaald soort en dat hebben ze hier op aarde gevonden. Er is een hele 
geschiedenis aan vooraf gegaan voordat de mensheid dus in een soort prison of 
the mind, terechtkwam. 

En wij denken dan in een tijdslijn van 100 jaar dat de televisie ontwikkeld is, het 
gaat ons voorstellingsvermogen te boven. Wij hebben gewoon simpelweg niet de 

kaders om het in de juiste context te plaatsen. En als we dat gewoon accepteren 
dat het gewoon veel groter is dan dat, dan komen we al een heel stuk dichterbij. 

  
Je ziet de DNA-aanpassingen aan die plaatjes terecht komen en nou ja daar zie je 

ook weer die vleugels hè, die zitten bovenin. Uiteraard zijn dit gewoon 2 DNA 
strengen, je ziet de farmaceutische industrie en hier zie je de slang die ook weer 
symbool staat voor DNA-manipulatie. Overal kom je het tegen. 

 
=====================///======================= 

En op het moment dat je een zogenaamde waarheid gaat creëren, krijg je dus 
weer een nieuwe religie. De New Age beweging is één van de grootste valse 
inserties geweest van de Annunaki religies. Die hebben dus letterlijk de New Age 

uitgevonden, hier neergezet, passend bij het bewustzijn, passend bij het 
onderzoeksterrein waar de mensen zitten en als zodanig is de New Age wereld 

ook één van de meest moeilijke en lastigste bereikbare groep, vanwege die 
kaders.   

  
Waarom wordt die aarde op dit moment zo druk bezocht? 

De aarde wordt natuurlijk al heel lang druk bezocht, maar op dit moment is het 
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onvoorstelbaar druk, gigantisch druk. 
De krachten, die ons onderdrukken, dat is een enorm grote groep met een super grote 

historie, hebben ontdekt dat de mens, deze mensen hier die ze dus als zodanig ook 
speciaal hebben uitgezocht omdat ze op zoek zijn naar die speciale mensen, zij hebben 

ontdekt dat de mens dit deel van het universum belichaamd. Ze hebben ontdekt, dat zij 
bestaan bij de gratie van ons vermogen. 
Zij hebben ontdekt, dat als wij dus tot ons vermogen gaan komen, dat zij ophouden te 

bestaan. 
Zij hebben ontdekt, dat, door ons in deze situatie te houden waar we nu in zitten, 

zij onderzoeken kunnen starten om te kijken, hoe kunnen we het moment 
voorkomen dat de mensheid ontwaakt, dat zij terugkeert in haar vermogen en wij 
daardoor niet meer bestaan. 

Dus de hele schil van wat wij zien als realiteit, is een realiteit die zich afspeelt in 
een superbewustzijn. We zitten dus gelocked, we zitten opgesloten, zij zitten 

opgesloten in ons vermogen. En dat was een ontdekking wat zo onthutsend was 
waardoor in de alliantie van de dynastie van de Annunaki ruzies zijn uitgebroken 
en ook opsplitsingen zijn gekomen waardoor er bepaalde groepen Annunaki een 

andere visie hebben, die meer lijkt op het welzijn van de mens, maar nog steeds 
een afwijkende koers hebben. 

  
(Er wordt een vraag gesteld) Hoe kan iets niet meer bestaan? Ja wat is bestaan hè? 

Hun bewustzijn, het bewustzijn van de andere wezens, van de Annunaki wezens, bevindt 
zich in onze realiteit en dat zit gekoppeld aan ons bewustzijn. Dus het is een ingrediënt. 

Op het moment dat ons bewustzijn opengaat, groter wordt, is er voor hen geen ruimte 
meer omdat, als wij opengaan, keren wij terug in ons potentiële veld en is er voor hun 
frequentie, waarin zij verkeren, geen ruimte meer. Dat is eigenlijk wat er gebeurt. En wat 

er dan plaatsvindt, hoe het kan dat ze niet meer bestaan, is gewoon dat het wordt 
opgelost, het wordt opgenomen in ons veld. (Opm.: maar nog als het opgelost is, is het 

nog steeds bestaand). 
M: Het is dus ook een oordeel van onszelf 
En het moment dat wij dus terugkeren in ons superbewustzijn, dan ontdekken wij 

pas en komen wij de echte Archontische krachten tegen, die dit hele hologram 
hebben opgezet. 

Het is zo dat de galactics, die dienstbaar zijn voor de mensheid, dit uiteraard 
weten. Zij weten, dat deze hele realiteit waarin wij zitten, een soort hologram is, 

waar ook de krachten die tegen ons zijn, een onderdeel van zijn. 
En de galactics benaderen ons dus ook niet vanuit dit universum. Ze benaderen 
ons vanuit een metafysische realiteit, die buiten deze schil ligt. Dus, het zit zo 

anders in elkaar, ja ik kan het niet makkelijker maken dan dit. 
  

=====================///======================= 
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Daar liggen de sleutels. En de sleutel om dat [weten wie we werkelijk zijn] te 
verwijderen, is het geheugen. En daarom is het precies dat punt wat Zeta 

groeperingen, Archontische rassen, Reptiliaanse strijdkrachten, die gigantisch 
groot zijn, precies met de mensheid hebben gedaan in het bewustzijn, ze hebben 

het geheugen uitgeschakeld. En dat hebben ze niet gedaan door een 
schakelaartje op te halen, maar dat hebben ze gedaan om de oorspronkelijke 
wereld, waar wij van origine leven, ons daar te invaseren in het hologram en dat 

hologram is in feite uitgeschakeld geraakt en dat is op een bepaalde manier zo 
gedaan, dat het niet meer mogelijk is dat wij van buitenaf aangezet worden, dat 

wij het alleen maar zelf kunnen herinneren. 
Op het moment dat wij van buitenaf benaderd worden, dan wordt het menselijk 
bewustzijn eigenlijk overspoeld door krachten, waardoor wij nog ernstiger in de 

val komen. Daar zijn de galactische oorlogen over gegaan. Nu zitten wij in deze 
fase en het geheugen dat is gewoon de sleutel. 

 
=====================///======================= 
En onze eerste gast is niemand minder dan Martijn van Staveren.  

Hij is 41 aardse jaren oud en naar zijn eigen zeggen komt hij 518.072 jaar uit de 
toekomst.  

Hij heeft al vanaf zijn geboorte, waar hij zich bewust van is, contact met 
buitenaardse wezens.  
Hij is een remote viewer.  

Door alles wat hij heeft meegemaakt een “angst doorlevings expert” en een 
vrijspreker, hij spreekt vrij over wat hij heeft meegemaakt.  

Daar is heel veel bij wat niet te verifiëren is.  
Dat is voor een journalist altijd vrij bijzonder, want je wilt als journalist echt iets 

brengen waarvan je weet, dit klopt en dit is gecheckt.  
We hebben ook wel een klein beetje background check gedaan, maar dat kan 
nooit uitputtend zijn, zeker met de verhalen die Martijn vertelt. 

 
=====================///======================= 

We zijn een soort antenne. 
  
Ja dat is zo, we zijn een holografische bewustzijnsantenne.  

En dat maakt de mens ook zo bijzonder.  
We zijn dus in staat om met alle bewust velden tegelijkertijd ook te 

communiceren echter heeft er iets plaatsgevonden waardoor de circuits zijn 
uitgeschakeld en wij nu alleen nog maar in het fysieke bewustzijnsveld gewaar 
zijn, wat niet wil zeggen dat die andere bewustzijnsvelden er niet zijn.  

  
Maar ook in ons fysieke bewustzijnsveld zijn we ons ook niet helemaal gewaar 

volgens mij dan want we gebruiken maar een heel klein stukje van onze fysieke 
capaciteiten.  
 

Martijn: dat ook nog eens, Jal 
  

Interviewer:  
Want er is maar een klein stukje hersenen wat er is. Ja. Maar dan vraag ik me af, wie heeft 
dat geblokkeerd?  Het is er wel, dus het zal een functie hebben alleen doet het niet. 

  
Martijn: ja dat klopt, er lopen verschillende bewustzijnsvelden door elkaar heen waarin 

wij ook een onderdeel in zijn.  
Als je nu eens kijkt naar de context buitenaards contact, wat ze nu 
eigenlijk doen, al die verschillende beschavingen, vanuit het bewustzijnsveld 
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waarin zij zijn, lijnen ze aan in ons bewustzijn, dus wij kunnen heel snel schakelen 
tussen al die verschillende beschavingen om daarmee contact mee te hebben. En 

daar zitten ook, en dat is een beetje het antwoord op je vraag, daar zitten ook 
bewustzijnsvelden, dus complete beschavingen, met hele andere histories, hele 

andere soort tijden dat helemaal niet lineair loopt aan dat van ons, daar zitten 
beschavingen in die op een ander moment van de menselijke evolutie, ingegrepen 
hebben in ons hoofdelijk bewustzijnsveld. En dat is een veld dat niet alleen om 

ons lichaam heen zit, dat is gigantisch groot, maar dat is een planetair 
bewustzijnsveld, dat is een kosmisch bewustzijnsveld, en nu ga ik het nog groter 

maken, het is het bewustzijnsveld van alles dat er is. Dus wij zitten aangesloten 
dus van origine, op het hoofdbewustzijnsveld, dat door alle tijdlijnen en door alle 
frequenties heenloopt, niet alleen in dit universum, maar in alle universa. Zelfs in 

het metaversum. Dus we zitten rechtstreeks op de essentie aangesloten. 
  

En dat zijn krachten geweest die zijn er dus nog steeds, die daar beschadigingen hebben 
aangebracht, en toen die beschadiging er eenmaal was, hebben wij onszelf 
voortdurend doordat niet op te pakken als beschaving, hebben wij steeds een 

degeneratie meegemaakt. In ons bewustzijnsveld. We konden het niet meer 
terugdraaien. En we zitten nu op het onderste bodempje, in de kom waarin we 

het gaan terugbrengen naar het vermogen dat weer gaat toenemen.  
Die krachten die daar achter zitten, dat zijn parasitaire beïnvloeding velden, die 
buiten de fysieke realiteit, die buiten de metafysische werkelijkheid zelfs nog 

liggen. Ze bevinden zich in de intermoleculaire ruimte. Niet alleen van de fysieke 
moleculen, maar ook van de lichtmolecuul. En wat ze doen is ze beïnvloeden onze 

gemoedstoestand. Op een hele… 
  

I: ze bespelen onze emoties 
  
Martijn:  ja, ze bespelen onze emoties want dat is ook onze kracht. En die 

krachten hebben andere bewustzijnsvelden ook gefaseerd, dus onze 
onderdrukkers zeg maar, die hier ook op de aarde gestationeerd zijn, en zich net 

buiten het fysieke spectrum bevinden, bewust. Doordat wij ze niet waarnemen 
kunnen we het ook niet veranderen. Die wezens staan in feite ook onder controle 
van dezelfde macht.  

He dus zijn er ook .. denk aan de Annunaki dynasty, waarvan we kunnen zeggen 
dat ze tegen het menselijk bewustzijn zijn gericht, ook in gefaseerd zijn en 

derhalve ook handelen, niet naar hun oorspronkelijkheid. 
En daarmee geef ik ook aan, dat doe ik in mijn lezingen ook, ik breng het eerst 
naar voren, wat heeft de mens ervaren als daar het moment waarin we nu zitten 

en wat hebben we meegemaakt, dan zoomen we uit en dan gaan we kijken en 
ook begrijpen, van jemig, het is inderdaad een waanzinnige situatie. En op het 

moment dat je dat allemaal in kaart brengt, dan valt ineens alles ook als 
puzzelstukjes in elkaar.  
  

I: als wij verbonden zijn met alles dat is, dan zijn de anderen ook verbonden met 
alles dat is,  

  
Martijn:  dat klopt 
  

=====================///======================= 
We zijn opgebouwd uit 12 superrassen. Heb ik het daar vorige keer over gehad? 

(Ja)   
Die 12 superrassen, daar zitten ook Draconische, Dracorassen tussen.  
Wij zijn dus opgebouwd uit al die verschillende elementen, niet alleen …..?.... 
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rassen maar ook niet miljarden rassen die daar ook aan gekoppeld zitten per 
hoofdras. 

Er is een fase geweest waarin de mensheid net als die 12 superrassen ook besloot om iets 
te gaan ontwikkelen, omdat de oorspronkelijke mens ontdekte, en dat is logisch, zoals wij 

nu het Goddelijke hebben ontdekt buiten onszelf wat eigenlijk niet klopt, ontdekte de 
oorspronkelijke mens ook dat er een sferische realiteit is, een wereld, een veel grotere 
wereld die nog veel groter is dan waar wij daar zijn, die letterlijk, waar we al verbinding 

mee hebben, letterlijk te belichamen zou moeten kunnen zijn, zodat je ook zelfs dáár kunt 
komen. In bepaalde hoeken wordt dat de beyond genoemd, andere mensen noemen het 

Godsbewustzijn en we zien op een paar plaatjes een afgesplitst iets, maar we ontdekten 
ineens dat er iets in ons aanwezig is, opgebouwd uit die 12 superrassen, wat een 
toegangsweg is tot een realiteit, die ons nooit werd verteld door onze ouders, maar precies 

de reden is waarom wij gecreëerd zijn. Wij zijn dus het sleutelvolk. 
Wij zijn een volk, om het maar eventjes zo te zeggen, speciaal gecreëerd, om tussen die 

12 rassen met al die lagen, frequentievelden en superbeschavingen om daar een nieuw 
soort uit te ontwikkelen, die puur gebaseerd is op schepping, op liefde, om vanuit een 
sleutelvermogen, vanuit een heel groot gevoelsbewustzijn in een realiteit terecht te kunnen 

komen, die buitengewoon groots is en buitengewoon echt de kracht is van de essentie van 
alles wat is, dus echt het kwantumveld op zich met gigantische velden. 

En dat hebben wij ontdekt, dat wij daarvoor geschapen waren. 
Maar op het moment dat wij ontdekten, dat dat een toegangsmogelijkheid zou zijn, dat wij 
de sleutel zijn om daar te komen, besloten wij om eerst een soort verkenner groep te 

sturen. 
Dit klinkt allemaal een beetje technisch maar probeer het in je eigen vorm neer te zetten.  

Wat de mens deed, was net als die 12 rassen, een nieuw mens bouwen.  
Wij creëerden uit kunstmatige intelligentie, wel een lichaam zoals ons, een 

tweede oorspronkelijk ras en dat tweede oorspronkelijke ras werd niet bezield, 
maar werd letterlijk door ons gekloond. Dat doen we op dit moment hier op de 
aarde ook, het loopt synchroon tegelijkertijd, wat zich hier op de aarde nu 

voltrekt is eigenlijk hetzelfde als wat daar in het groot is gebeurd, maar helemaal 
in het klein, dus wij zitten in hetzelfde gedrag als toen. 

 
=====================///======================= 
Martijn:  Wij zijn voortdurend in contact met onze essentie. Daar zitten we 

middenin. Het is ook geen lijntje naar buiten of naar boven, zoals we het vaak 
uitbeelden, we zitten er middenin. 

Het is alleen zo, dat er verstoringen hebben plaatsgevonden in ons 
scheppingsveld, dat allemaal bestaat uit geometrische 
bewustzijnsfrequentievelden.  

Triljarden tegelijkertijd.  En één voor één zijn ze eigenlijk geïnvaseerd. Dus het 
veld werd steeds simpeler, eenvoudiger en we houden een vijfdimensionaal 

bewustzijn over.  
En in dat vijfdimensionale bewustzijn loopt een holografisch programma van 
kunstmatige intelligentie, welke is uitgebracht door de Annunaki dynasty en deze 

Annunaki dynasty heeft deze kunstmatige intelligentie ingebracht in ons 
metafysisch neurologisch circuit. Dat is het neurologische circuit buiten dit 

fysieke lichaam. Dus waar het fysieke lichaam uit opgebouwd is.  
Waardoor alles, wat wij denken te zien, een invoeging is van een programma van 
hun, dat wij gaan beleven doordat wij scheppende wezens zijn.  

Dus wij herscheppen voortdurend de gevangenis. En dat is dus in een lage 
frequentie, maar je kunt ook zeggen als we in een schilletje hier buiten gaan, een 

schilletje om ons heen, dan komen we dus ook in het vijfdimensionale bewustzijn, 
als je daar in het schilletje naar buiten gaat kom je in het zesdimensionale 
bewustzijn en zo gaat dat steeds groter en groter.  
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Het zijn allemaal lagen om elkaar heen, even in een vorm uitgedrukt, want zo ziet 
het er in werkelijkheid niet uit.  

En als je dat helemaal terugbrengt naar de oorsprong, naar de schepping van wie 
we zijn, ons totale superbewustzijn, dan kun je zeggen: hé we zitten er gewoon 

nu midden in,  
alleen er lopen filtersystemen doorheen, die ons manipuleren in ons 
realiteitsbesef. 

Arjan: En als wij die matrix niet zelf continu herscheppen dan is hij gewoon weg? 
Martijn: Dat klopt, dan is hij gewoon weg, maar hij wordt ook ingevoegd op dit 

moment door andere krachten en het bijzondere is, dat de krachten die dat 
invoegen, dat daar ook een bewustzijnsproces op gang is gekomen, waardoor er 
een opsplitsing plaats vindt tussen de onderdrukkende groepen, waardoor er 

verschillen van mening en inzicht zijn of ze ons nog moeten laten blijven in deze 
holografische realiteit of dat ze dat moeten opheffen. 

 
=====================///======================= 
 
  

 
Methmeh's - Oorsprongkelijke Mens –  
Is met alle rassen verbonden, zoals bv  

• Sirianen,  
• Arcturians,  

• Phoebels (Leeuwenras, Felines, Lion people)  
• Menselijke reptielen (Azatisch)  

• Neonaten (foetus hybriden)  
• Aneis Inas,  
• Andro meilanen,  

• Draco rassen,  
• Insect rassen,  

• Reptielen rassen,  
• Reticulies (Greys) en  
• DzingZe (Engelen) 

  
Wij zijn van oorsprong...de oorspronkelijke mens...wij zijn wezens die werken 

vanuit ons emotionele bewustzijn. En vanuit het emotionele bewustzijn sturen wij 
het mentale vlak aan. 
Op dit moment is het andersom, de mensheid wordt voortdurend geprikkeld in 

het mentale vlak, in het denken en het bewustzijn wordt zwaar getraumatiseerd, 
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wereldwijd...collectief...en in onze persoonlijkheid worden we vaak aangepakt. 
Dat kennen we allemaal niet hè...we hebben nog nooit persoonlijke dingen 

meegemaakt hè...(lach) 
Denk even aan je relatie, aan je werksituatie en zo kun je nog even doorgaan. 

Hoe kun je leven wie je werkelijk bent..... 
Het emotionele bewustzijn wat ik daarmee bedoel, is niet het bewustzijn om te 
huilen of verdriet te hebben, dat is het bewustzijn van gevoel...Het is ook niet te 

benoemen als gevoelsbewustzijn, het gaat om de emotie, want wij zijn het hoogst 
geëvolueerde ras in het universum, in alle universa en ook in het metaversum, 

waar wij het meest ontwikkelt zijn in ons emotionele bewustzijn...van oorsprong. 
Dat hebben we dus al in ons zitten. En dat maakt ook waarom de aarde zo 
ontzettend bezocht wordt, omdat er iets heel bijzonders met ons aan de hand is 

en onze verbinding met al die soorten en rassen, precies maakt waarom zij zo 
voorzichtig zijn met ons. 
 
 

=====================///======================= 

Vraag: Waar zit het geheugen... 
  

Martijn: Het geheugen zit niet in het fysieke lichaam.  
Het zit in ons metafysisch bronbewustzijn.  
En het onderscheid tussen ons fysieke lichaam dit en het metafysisch lichaam is 

dat ons lichaam wat we nu zien, is een één procent onderdeel van een veel groter 
bewustzijnsveld en in die bewustzijnsvelden, die bestaan uit geometrische 

veldenergieën die door het hele universum lopen, letterlijk in verbinding staan 
met alles, daar ligt ons bewustzijnsraster opgeslagen.  
En wat er uitgeschakeld is zijn hele geometrische velden. 

Dus het neurologische circuit van ons heilige geometrie waarmee ons bewustzijn 
is opgebouwd, in een heel klein spectrum daarvan van wie wij nu zijn en vanuit 

dit spectrum we maar een héél klein stukje van de werkelijkheid zien, dat is waar 
we het mee moeten doen.  

Dus waar ligt ons geheugen...ons geheugen ligt niet in dit fysieke lichaam maar in 
ons grotere metafysische bewustzijn, wat ook een lichaam is.  
Je zou kunnen zeggen dat wij ons klonen in een veel grote bewustzijn dan op dit 

moment op de aarde rond loopt. 
 
 

=====================///======================= 

Ik heb ontmoetingen gehad met reptiliaanse mensen in een enorm 
voertuig...gigantische voertuigen wat bestaat uit allemaal lichtballen, zo kan ik 

het beste omschrijven... 
Een voertuig wat half in de grond van de aarde hing, of een derde...en de rest stak er 
bovenuit en ik sta daar naar te kijken, letterlijk...zo gewoon, zoals jullie me nu zien, de 

wind waait en ik kijk er naar, en het voertuig is opgebouwd uit lichtballen, zó ontzettend 
mooi....zó ontzettend goed om naar te kijken...De uitstraling van dat schip raakt iets in 

mijn bewustzijnsveld, mijn gevoel werd helemaal diep aangeraakt, alsof je afscheid van 
iets nam wat je heel dierbaar is, terwijl ik het dus op dat moment zag en die gevoelens 

kwamen dan ook naar boven, referentiekaders...Het lijkt er althans op, dus ik kijk naar dat 
schip...zó groot...en ik was helemaal onthutst van de grootsheid en de schoonheid van dat 
schip. Ik ben zo onthutst en ontdaan van de kracht waarmee het energie uitstraalde 

en  ook bewustzijn uitstraalde, dat ik was hélemaal ontroerd...ik was écht ontroerd... 
En na een minuut of 5 komt er een opening en er komt licht uit, een soort 

lichtbal...en vanuit de binnenkant stappen 3 mensen naar buiten...en die komen 
naar me toe, ze komen niet recht op me af maar komen ineens zo recht voor me 
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langs en gaan naast me staan. Dat heeft ook een bepaalde betekenis. En ik sta 
naast hun en ik kijk ernaar en de tranen rollen over mijn wangen en op een gegeven 

moment vraagt die vrouw, mensachtig...ze vraagt aan mij...wat voel je...en ik kijk 
er naar en ik barst gewoon in huilen uit...ik zeg, ik kan niet geloven dat jullie zoiets kunnen 

maken....wat is dit óngelofelijk mooi...dit heb ik nog nóóit gezien. En kosmisch gezien weet 
ik niks, kosmisch gezien heb ik bijna niets gezien. Aards gezien heb ik ongelofelijk veel 
gezien. Dus op dat moment, vanuit dat stuk keek ik en zei ik...wát is dit ongelofelijk 

mooi...Hoe hebben jullie dit kunnen maken, zó iets moois...En ze kijken naar mij, met een 
mensachtig gebaar naar mij...ze kijken naar mij en ze kijken naar het schip en op een 

gegeven moment stapt een vrouw...het zijn 2 vrouwen en een man...de middelste 
vrouw stapt naar voren, ze draait zich om, met het gezicht naar mij en ze kijkt naar mij 
met haar blauwe ogen en ik kijk naar het schip en ik kijk haar aan...en toen zegt ze...en 

nu moet je eens goed beseffen wat dit betekent...ze zegt, dit schip...dit voertuig... 
hebben we gemaakt met jullie ogen ...jullie zijn de designers...Wij hebben 

beelden tot ons genomen, als zijnde dat andere groter en verder geëvolueerd zijn.  
En als er iets is wat zij ons vragen om aan te passen, is het dát dus wat aangepast moet 
worden, om te herzien dat wij onszelf zo klein maken. Wij kunnen pas groeien op het 

moment dat we durven toe te staan, dát wij dus ook daadwerkelijk de moeite waard zijn. 
Dat wij dus ook daadwerkelijk allemaal onafhankelijk, of je nu ervaring hebt of niet...dat 

doet er niet toe... 
We zitten allemaal in die zelfde bronverbinding. En zij vragen ons om te 
onderzoeken en toe te staan in onszelf, dat wij in andere tijden leraren zijn van 

hén. En daar heb ik ook uitvoerig gesprekken over gehad. 
En dat is niet alleen bij de Arcturianen, maar dat is bij de 12 hoofdrassen, die te 

maken hebben met de schepping van het mensdom, waar wij een onderdeel van 
zijn, wat een  andere mensdom is dan andere menselijke rassen in het 

universum...dat wij gaan beseffen dat zij direct verbonden zijn met onze 
schepping en dat wij de leraren van hen zijn.  
En nu is het zover gekomen dat wij dat niet meer weten, zij houden van ons en ze 

weten wel een ding, dat is dat wij alleen maar in een upgradesituatie terecht 
kunnen komen, op het moment dat wij gaan toestaan, dat wij nu de leerlingen 

zijn van onze leerlingen. En als je gaat voelen wat dat betekent en de grootsheid 
van deze realiteit door je heen laat stromen, dan krijg je dus ook direct een 
upgrade in je basischakra. 

Er gebeurd iets heel fundamenteels. Dus ga hier voor jezelf maar eens over voelen, op je 
eigen moment. Laat de energie maar eens binnenkomen...en zo zijn er nog vele andere 

rassen waar nog nooit over gesproken is, die ook gekoppeld zitten in het 
bewustzijnsveld van onze schepping. Onze fysieke schepping bestaat uit 188 
verschillende lagen van dimensies, dus het is veel groter hoor...het stopt niet bij 

de twaalfde...en op het moment dat we zóver durven te kijken en onze rol daarin 
durven te aanvaarden, dan komt ook de noodzaak naar boven en naar voren, hoe 

belangrijk het is dat wij anders gaan kijken en dat we ook alles wat we tot nu toe 
hebben gehoord, gewoon omarmen en netjes durven te parkeren en verder te 
kijken. En dat is ook logisch hè...we praten over een hypnotische sessie en dan 

gaat de informatie stromen en dan ga je allemaal nieuwe ontdekkingen doen. En 
dan gaan we weer nieuwe dingen tegenkomen en wij proberen daar weer een 

betekenis aan te geven en dan botst dat wel eens met visies. 
Jullie snappen wel dat mensen wel eens hele heftige discussies met mij hierover aangaan. 
Wie zijn wij? Wij zijn het volk wat niet meer weet wie ze is en daar zijn we nu 

mee bezig. We stappen daar gewoon uit!  
Uit alles wat we hebben geleerd, uit alles wat we hebben gezien, we stappen uit de veilige 

zone, bescherming, het is supergoed bedoelt van allerlei lieve mensen op deze aarde die 
dit systeem voor ons hebben bedacht, ze hebben het beste met ons voor in dit 
werkelijkheidssyndroom. Op het moment dat je daar uit durft te stappen, uit alles wat je 
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ooit hebt geleerd, alles wat je hebt gezien als realiteit, parkeer het maar. Het is wel een 
soort besturingssysteem en dat je besturingssysteem wel blijft gebruiken om in het hier en 

nu te navigeren. Waarbij het niet de bedoeling is dat je doordraait, dus met de voeten op 
de grond, het is een buitengewoon onderwerp wat te maken heeft met ons erfgoed. 

En dan ga je dus opnieuw onderzoeken en op het moment dat je durft te onderzoeken en 
je kunt daar ook bijkomen via je emotionele bewustzijns laag en je kunt opeens schakelen 
tussen de verschillende realiteiten, dan kom je tot onthutsende, boeiende, super 

interessante, uiterst bemoedigende conclusies, kom je terug in deze realiteit. 
En dan zie je dus ook dat de angsten die er zijn, niets anders zijn dan neurotransmitters in 

ons fysieke lichaam, pakketten informatie die door ons centrale zenuwstelsel worden 
gejaagd, om ons te onderdrukken. Om ons gevoelens te laten voelen, die er helemaal niet 
toe doen. En dan ga je ook ontdekken hoe dat de wereld wordt regeert en bestuurt en dat 

die krachten misbruik maken van energieën om bijvoorbeeld ook het 
voortplantingssysteem bij de mens...de seksualiteit in de mens, hoe alles verwrongen en 

verweven is van onderdrukking. Hoe alles op een manier wordt toegepast die verreweg 
niks te maken heeft met hoe het ooit is geweest. 
 

=====================///======================= 

De Annunaki dynastie kwamen meer dan een half miljoen jaar geleden op aarde 
aan, in tegenstelling tot 200.000 jaar geleden en sommige mensen zeggen 

300.000 jaar geleden, wat op de Sumerische kleitabletten wordt beschreven. 
Laten wij heel goed beseffen dat de krachten achter de schermen, de derde partij, 
zijn verschillende allianties die samenwerken. Allemaal uit eigen belang tegen het 

menselijk bewustzijn, dat deze uiterst geavanceerde mind readers en ook 
tijdsreizigers zijn en letterlijk technologie in ons hebben aangebracht, zodat wij 

niet meer buiten de kaders kunnen kijken van wat we nu zien en dat zij ook 
invloed hebben op de zogenaamde nu nieuw te ontdekken historie van de 
mensheid. En dat kan dus een hele grote valkuil zijn, daarom geef ik mensen die het 

onderzoek doen ermee, mee...van blijf alert! Dat datgene wat je ontdekt, ook wat op de 
Sumerische kleitabletten staat, laat daar geen misverstand over bestaan, dat het zéér 

intellectuele beschavingen zijn, die álles gezien hebben.... in het stukje, in de logica... van 
wat wij gaan ontdekken en gaan snappen. Dus hoe meer wij iets gaan onderzoeken op 
basis van logica en informatie, hoe meer dat wij voldoen... en precies die realiteit gaan 

ervaren, dat zij willen wat wij dus gaan ontdekken als onze oorspronkelijke historie, omdat 
wij gaan redeneren vanuit ons hoofd. Daarom is het ook zo belangrijk dat we menselijk 

onderzoek doen, voortdurend in verbinding blijven met mensen zoals jullie en ik, die 
werken vanuit het gevoel. Want als je vanuit je gevoel werkt, dan kun je die koppeling 
leggen.  

En de Sumerische kleitabletten, die dateren helemaal niet uit 200.000 jaar 
geleden, die dateren van 6000 jaar geleden, maar zijn in een heel geavanceerd 

proces vervalst en in een andere plaats in feite terug gebracht zodat wij konden 
ontdekken, dat het 200.000 jaar geleden is dat de Annunaki hier kwamen en dat 
de mensen...sommige zeggen dat de Annunaki ons hebben geschapen, dat wij in 

die nieuwe theorie ons erfgoed gaan zien. Het is wél gelukt...en het is nog steeds 
een afspiegeling van een nog grotere realiteit. 

Het wordt steeds interessanter om te ontdekken van waarom dat buitenaardse concept zo 
verbannen wordt, waarom het zo'n moeilijk punt is, want het is ook een moeilijk punt. 

Het is een héél complex iets en toch als je daar op een gegeven moment dwars doorheen 
gaat, zeg je...natuurlijk, het is zo logisch als het maar kan... 
Nou, deze wezens zijn hier op de aarde operationeel (reptiliaanse ras), ze zitten in alle 

lagen van het bewustzijn. Ze sturen de banken aan, ze sturen de mensen aan in het 
gemeentehuis, ze sturen de mensen aan in welke industrie dan ook. Dat doen ze van 

achter het gordijn van deze realiteit, maar ze zijn ook meesters dat ze er werkelijk uitzien 
als mensen. Dat worden dan ook wel shapeshifters genoemd. En er zijn ook wezens die 
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letterlijk voortdurend zichzelf zijn, die helemaal niet shapeshifting maar volledig buiten het 
beeld blijven. 

De aarde wordt niet bestuurd door de mensen zoals jij en ik, de aarde wordt 
bestuurd door andere dimensionale wezens. En de Annunaki hebben daar een 

ongelofelijke diepliggende rol in. 
  
Reactie: Toen je dat net vertelde, ik voelde me zo misselijk... 

  
Martijn: Dat is heel normaal, je kan ook hoofdpijn krijgen en waarom.... 

Kijk wij zitten allemaal in een soort slot situatie, wij hebben een soort slot 
gekregen ergens in ons bewustzijn. En dat slot...schrik niet...in aardse jaren, 
dragen we al 20 miljard jaren mee. Iets wat niet kan, gezien het feit dat de 

wetenschappers zeggen dat het universum nog maar 15 miljard jaar bestaat. Dus 
wij zitten voortdurend in die context van tijd... 
 

=====================///======================= 
Races 
De mogelijke taken van 2 specifieke groepen in het universum, die niet uit ons 

universum komen, dat zijn de Zeta groeperingen dus ook de grote wezens van de 
Zeta groeperingen, maar ook de insecticide rassen, hebben 2 verschillende 

functies.  
De insecticide rassen behoren tot de zogenaamde ultra geavanceerde 
denksoorten.  

Dat is letterlijk een mentaal soort, wat door mentaal vermogen ons 
hartbewustzijn kan bereiken, waardoor wij in een enorme actie komen. 

Ik heb dat uit eigen ervaring vaak meegemaakt, dat ik aangeraakt wordt door 
insectachtige wezens, die een soort vierkante zuignapjes op de binnenkant van 
hun handen hebben, je hebt die films wel hè dat je insectachtige wezens ziet, op 

het moment dat ze je aanraken gaan miljoenen signalen door mijn lichaam heen, 
waardoor mijn hele bewustzijnsveld wordt geraakt. 

Ze zijn dus intellectuele rassen met een enorm hoog vermogen om ons in het 
bewustzijn te raken. 
Dat kan natuurlijk alleen als we dezelfde staat van bewustzijn hebben bereikt 

vanuit liefde. 
Dat hebben ze ook bereikt, alleen hun proces is dermate uit geëvolueerd, dat ze 

nu ons nodig hebben om weer terug te keren in hoe wij ooit onszelf hebben leren 
weten te reproduceren, oftewel dat we kinderen kunnen maken.  
Wij zijn dupliceerders, dat we het leven kunnen herscheppen.  

Dat is een heel belangrijk soort. 
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En de Greys, die bestaan overigens uit meer dan honderden soorten, maar de 

Greys van de Zeta groeperingen die behoren tot de manipulators van het Orion 
rijk en dat is een enorme alliantie die er altijd al is geweest en wij zijn nog maar 

net komen kijken op dit moment, vanuit ons bewustzijn bekeken, waar we nu 
staan.  
En deze 2 rassen, die strijden op dit moment heel hard, ook militair gezien als we 

het zo even uitdrukken, rondom de aarde om behoud van een dimensionale schil 
waar wij aangelijnd zitten met ons bewustzijn. Daar zijn ook heel veel beelden 

van. Ik ben … hebben jullie wel eens van Ed Grinchli gehoord? Die man heb ik 
ontmoet in Amsterdam in 2012 denk ik, die komt uit Californië en die heeft 
speciale apparatuur gekocht, omdat hij vanaf zijn plaats waar hij woont 

waarnam, dat hij op bepaalde tijdstippen 's avonds laat, flitsen zag in de 
atmosfeer, wat is dat nou? Toen heeft hij op een gegeven moment een infrarood 

kijkertje gekocht en is hij gaan kijken en toen zag hij dus echt een jet door de 
lucht heen schieten. En toen heeft hij echte generation 5 nachtcamera's gekocht, 
die zijn heel duur, dat is eigenlijk uit het leger, die heeft hij gemonteerd op lenzen 

en toen kreeg hij dus dit te zien. Ik heb die beelden ook gezien en volgens mij zijn 
ze via YouTube als het goed is ook op te vragen, dus Ed Grinchli, en dan zie je op 

die beelden letterlijk wat wij in “star wars films” zien. Je ziet dus dat er 
voertuigen buiten de dampkring letterlijk op elkaar schieten met speciale plasma 
wapens. Precies zoals wij dat zien in science fiction films en dat liegt er niet om, 

je ziet ook echt die voertuigen uit de atmosfeer vallen, soms van de aarde af, 
sommigen zie je weer terugvallen en dan komt er een ander schip en die schiet er 

dan ineens omheen en dan trekken ze dat als het ware de dampkring uit. Dat is 
bizar, dat is een waanzinnig verhaal. 

Want wij weten wel dat als je met een Buck raket een vleugel neerschiet dat je 
neerstort, zij doen dat blijkbaar op een heel andere manier. 
Nou dit is wel hele belangrijke informatie, komt ook terug in de lezing. 

 
Wat de Annunaki betreft, daar was ik ook mee begonnen de vorige keer, 

Annunaki wezens zijn inmiddels gevormd tot een mensachtig ras door ons 
bewustzijn, door de wijze waarop wij ermee om zijn gegaan. Van origine zijn ze 
niet mensachtig, het is een kruising tussen een reptiliaans ras en een insecten 

ras.  
En dat is eigenlijk niet zo bekend omdat de Annunaki worden weergegeven op de 

Sumerische kleitabletten.  
En daar worden ook heel veel zaken verteld over wat ze hier kwamen doen en hoe 
het allemaal in elkaar zit.  

Dat is allemaal opgetekend zodat wij het niet konden vergeten.  
Want als de mensheid alles zou vergeten, dat we altijd nog een aantal 

kleitabletten hebben waar we het op terug kunnen vinden.  
Ware het niet dat deze wezens natuurlijk uiterst geavanceerd zijn als tijdreiziger 
en de Annunaki staan op dit moment in een bewustzijn waarin wij nú verkeren, 

de realiteit zoals wij die nú ervaren, in dit stuk lokale bewustzijn, zijn de 
Annunaki de meesters in het onderdrukken van ons vijfdimensionale 

creatievermogen. 
Eventjes anders gezegd, wij zitten hier maar in feite zijn wij vijfdimensionale 
wezens.  

We hebben een val meegemaakt van ons bewustzijnsraster, dat zijn allerlei 
verschillende circuits en in het stuk waarop we in het vijfde bewustzijnsraster 

aankwamen waar we nog steeds hele vermogende wezens zijn, daar heeft een 
invasie plaatsgevonden, dat is een realiteit op zich en in die realiteit hebben de 
Annunaki nog 2 circuits uitgeschakeld, waardoor wij driedimensionaal zijn gaan 
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waarnemen. 
Nou komt het erop neer dat wij dus de realiteit die wij nu waarnemen, 

driedimensionaal noemen, wij denken dat we gaan ascenderen van de vierde naar 
de vijfde dimensie, maar we zijn al vijfdimensionaal, want daar is ons volledig 

potentieel vermogen wat in feite bij dit moment hoort, is daar operationeel. 
Jullie kennen het vast wel eens, dat je een droom hebt gehad, dat ie zo helder is, 
zo krachtig, dat je gewoon het idee hebt, het was niet een gewone droom.  

Het kan zijn door beelden die heel scherp zijn, het kan ook zijn door de emoties 
en de gevoelens die erbij zijn, die zo kristalhelder aangeven dat het veel meer is 

dan alleen een droom en dat is het vijfdimensionale bewustzijn.  
Daar kun je ook gewoon in wakker worden en dat maak ik dus ook mee vandaar 
dat ik er ook gewoon over spreek.  

Het vijfdimensionaal bewustzijn: vanuit die realiteit wordt deze realiteit 
gecreëerd. Hoe dat allemaal in elkaar zit?  

Dat heeft te maken met de val van het bewustzijn, dat leg ik in deel 4 uit, 
alhoewel het ook een stuk is dat veel dieper uitgewerkt dient te worden, goed je 
wilt ook wel een keertje gewoon rechtop naar huis lopen denk ik, ik doe het echt 

in stukjes en beetjes. 
  

De aanpassing van het menselijk DNA door de Annunaki in de tijdslijn zoals we 
het op dit moment ervaren, heeft alles te maken met het feit dat de Annunaki 
wezens die hier op de aarde binnen drongen, dat hebben ze in een invasie in het 

bewustzijnsveld v.d. aarde gedaan, waaraan wij aangelijnd zijn, hebben ze in 
feite ons DNA afgesloten, verstoord.  

Het is dus niet zo dat ze ons hebben aangepast zoals het vaak staat geschreven, 
waar mensen veel over schrijven dat ons DNA is aangepast, maar er is helemaal 

niets aangepast.  
Wij zijn namelijk zulke bijzondere wezens, er valt niets aan ons aan te passen. 
Want alles wat je aanpast op DNA gebied, als je het weggumt, dan wordt het 

weer herschreven omdat wij allemaal namelijk met elkaar in verbinding staan, 
vindt heel intensief intelligentie en informatie aan het werk. 

Op het moment dat je bij mij iets gaat aanpassen, zijn jullie degenen die dit bij 
mij herschrijven. 
Dat is een hele bijzondere gebeurtenis.  

Dat hebben ze gedaan, ze hebben de circuits ingebracht in ons DNA, waardoor wij 
de realiteit die wij vanuit ons veld waarnemen, niet alleen via de ogen, oren en de 

rest vd zintuigen, maar dat wij die realiteit als het ware omgevormd krijgen in 
een soort hypnotische sessie en daar zitten we nu in.  
 

=====================///======================= 
Nou we zien deze symboliek ook terug, die 2 DNA strengen en je ziet ook dat daar 

altijd slangen of vleugels bij aanwezig zijn.  
Die 2 DNA, die slang, betekent dat het slangen ras wat de oorsprong is van het 
reptiliaanse onderdrukkingsmechanisme, [dat] die geïnvaseerd is door 

Archontische krachten uit een andere dimensie.  
Als je het goed opmerkt dan zeg ik eigenlijk dat onze onderdrukkers ook 

geïnvaseerd zijn, daarom is het zo belangrijk om dat opgelost te krijgen, we 
moeten er gewoon uit, we moeten gewoon zo braaf zijn om dit aan te durven 
gaan, om dit bespreekbaar te maken. 

Je ziet dus ook hier de vleugel, dit komt overal in terug.  
Hier zie je 2 Annunaki wezens, ook met vleugels, zie je ook in de Sumerische 

kleitabletten, je ziet ze overal met vleugels en dat is echt niet omdat het goden 
zijn van boven.  
Ik vind het ook heel treffend hoe b.v. …..?....... erover spreekt.  
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Heb je daar wel eens over gehoord?  
Het blijft een ongelooflijk goed verhaal en wat hij vertelt is ook nog tot in de details 

kloppend binnen het bewustzijn waarin wij nu zitten. 
Bijzonder is dat hij daar verder niet doorheen gaat omdat, dat is mijn vermoeden, op het 

moment dat hij achter de dimensionale lagen als hij daarover gaat spreken, zou de 
conclusie moeten zijn mentaal gezien, van oké nou klappen we de hele boel dicht wat ik 
zojuist allemaal verteld heb, want er is nog een veel grotere reden bij. En dat is dus 

helemaal oké want alles heeft trappen nodig om tot bewustzijn te komen. Dus ik ben er 
van overtuigd dat hij die kennis wel in zich heeft. Het is dus alleen wel zo dat daarmee als 

je het helemaal in de context gaat zetten in verbinding met elkaar, is elk verhaal en elke 
realiteit kloppend, past precies. 
Dus we kennen niet één historie, we kennen een val van bewustzijn en daar zijn allemaal 

verschillende ervaringen en tijdslijnen die wij hebben beleefd in dat stuk bewustzijn. En dat 
kan zomaar synchroon lopen in tijd. 

Nou is dit een spiritueel experiment hè, wat is dan de vraag. 
  
Dan had ik er een paar vragen bij.  

Hoe kan het dan dat wij lezen dat wij geschapen zijn door de goden? 
Dat hoor je dan vaak.  

Dat die goden ook apen DNA nodig hadden om ons te creëren, dat hoor je ook 
vaak.  
Of dat ze de mens hebben aangepast, dat hoor je ook.  

Dat ze zogenaamd een experiment wilden doen en dat het nu zo is dat zij dus, de 
Annunaki, eerdaags terugkeren om het werk recht te zetten.  

Terwijl er elders in het universum, dat weten de Annunaki ook, miljoenen 
planeten zijn waar ook mensen wonen zoals jullie en ik.  

Het zou zoveel eenvoudiger zijn om daar dan een paar mensen weg te halen om 
mee te nemen en hier neer te zetten in plaats van dat je ze allemaal gaat 
aanpassen of dat je ze gaat creëren.  

Dus wat is er nou eigenlijk gebeurd? 
Veel logischer is het om te beseffen dat toen ze binnenkwamen dat die superieure 

vijfdimensionale wezens er gewoon zijn.  
En dat ze ontdekten dat die vijfdimensionale wezens in feite al in één van de 
laagste frequenties zaten van bewustzijn en dat het onmogelijk is om dat proces 

wat aan het omdraaien is, dat ze weer terugkeren in hun supervermogen, dat ze 
dat moesten tegenhouden om te zorgen dat bij de invasie die zij hebben gepleegd 

op de aarde te zorgen dat zij die grip op het bewustzijn van de planeet zouden 
behouden.  
Want zij hebben iets heel bijzonders op die aarde ontdekt en dat heeft o.a. met 

goud te maken, het heeft meer te maken met de moleculen van het goud, oftewel 
iedereen spreekt dat het over goud delven gaat, nee in goud zit een 

intermoleculaire ruimte tussen de subatomen en daar dat is een hyper space, dat 
is een ruimte, een doorgang waarmee je supersonisch in een split of a second 
naar andere dimensies kunt reizen, andere universa. Daar werd het goud 

uiteindelijk voor gebruikt 
Dus ja je snapt wel, als je dat bij Earth and Beyond allemaal gaat vertellen 

(gelach) nergens om, maar dat geeft zoveel, het is maar een fractie, dat wil ik 
gewoonweg niet. 
Dus vandaar dat ik denk, nou dat doe ik gewoon even op een ander moment.  

Dus wil ik het verhaal wel geloven, in die zin: nemen we het tot ons of gaan we 
gewoon verder kijken wat er nog meer achter zit? 
 

=====================///======================= 
Op dit moment worden we bezocht door onvoorstelbaar veel verschillende rassen, 
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waarvan er 8 rassen zijn die permanent te aarde bewaken, monitoren, in de gaten 
houden en ook sturen. En dan sturen in het bewustzijnsveld. 

Je kunt je voorstellen als er hele grote krachten bezig zijn in het bewustzijn van de mens, 
de gemoedstoestanden, de emoties collectief, dat dat een enorme invloed heeft of heel 

positief waardoor je dus een enorme ja economische sturing ook kan hebben dat iets heel 
goed gaat in een land omdat mensen er weer voor gaan hè, maar ook dat het wel 
spannend is omdat mensen in emoties zitten, gevoelens hebben die een behoorlijke 

uitwerking hebben op de natuur, dat dat ook effect heeft op de aarde.  
We kunnen natuurlijk met z'n allen bossen genezen en ook water reinigen, dat is allemaal 

bewezen, er zijn zoveel feiten van, maar op het moment dat je dat omdraait en een grote 
collectieve groep de meerderheid van de mensen snapt dat niet en wil er ook niets van 
horen, vinden het allemaal onzin en flauwe kul:  

“Wat zeg je, water bestaat uit kristallen, zijn dat sensor ontvangers, dat is toch alleen 
maar om op te drinken,”  en vervolgens blijft het daarbij.  

Als we ons niet gaan verdiepen en we krijgen ook geen onderwijs in wat kristallen zijn en 
dat onze cellen ook kristallen zijn en dat het allemaal met elkaar in verbinding staat in een 
bepaalde frequentie, als dat allemaal wordt achtergehouden ja dan zullen mensen zich daar 

nooit in gaan verdiepen. 
Dit is de reden waarom deze wezens er zijn, om ons daar in te begeleiden, dat we niet een 

verdere val krijgen in ons bewustzijn. Heel simpel gezegd. 
 

=====================///======================= 
Het laatste hè? 

Op het moment dat je een instant healing meemaakt, het moment van boem compleet 
geheald, dan wordt de verstoring van die gezondheid oftewel de projectie in het brein, 

wordt opgeheven.  
Want we zijn niet ziek, we zijn alleen maar in een verstoring terechtgekomen.  
Die verstoring wordt gedomineerd door archontische invloeden uit een andere realiteit, dat 

is deel 4.  
Maar één van die invloeden zijn er.  

Die invloeden hebben er voor gezorgd dat ons bewustzijn in elkaar geklapt is en 
er zitten allemaal verschillende stappen tussen en één van die stappen eindigt bij 
de reptiliaanse mogelijkheid, dat is de vijfde dimensionale bewustzijnsfrequentie.  

In die vijfde dimensionale bewustzijnsfrequentie zijn er ook nog ingrepen gedaan 
waardoor we nog alleen maar dit lichtspectrum kunnen zien en wij leven dus in 

deze realiteit en als er dus in deze realiteit een instant healing plaatsvindt dan 
betekent dat dus dat de verstoring, die door reptiliaanse technologieën in werking 
wordt gesteld, dat die wordt opgelost.  

En dat kan alleen met toestemming of controle, momenten van controle, van die 
reptiliaanse heerser maatschappij. 

Wat betekent dit?  
Nou laten we dat maar voor onszelf uitzoeken wat dat betekent.  
Wat betekent dat dan niet, dat Sai Baba dus niet liefdevol is.  

Het betekent alleen dat als je deze informatie open gaat breken, dat die invasie waar heel 
veel mensen zeggen, ja maar als buitenaardse beschavingen negatief zouden zijn, zouden 

ze al lang zijn binnen gevallen, zouden ze al lang de wereld hebben ingenomen en dan zeg 
ik: “Ja dat klopt, dat is precies wat er is gebeurd.  

Alleen niet op de wijze zoals wij denken dat het zou gebeuren.” Kijk in de huidige 
samenleving, in de geschiedenis dan zie je allemaal onderdrukking, slavernij etc.  
Altijd zo geweest tot op het moment van nu en de mens is een vredelievend, dienstbaar 

wezen, vredestichter in het hele universum.  
Daar zijn de mensen ook voor geschapen en er is iets gebeurd waardoor het zover heeft 

kunnen komen dat we in deze situatie zitten.  
Daar zijn allemaal verschillende theorieën over, over Lucifer etc. etc. Dat zijn ook allemaal 
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vertalingen voor het mentale bewustzijn om het een beetje in de huidige context in dit 
moment te kunnen begrijpen.  

Het is veel groter dan dat. 
  

Nou ja daar hoeven we ook niet bang voor te worden.  
Bij het uiteenvallen van het bewustzijn van het vijfdimensionaal vermogen, dat is 
eigenlijk de 5de laag van ons vermogenscircuit, dat is een heel groot, heilig 

geometrisch veld, dat is ook terug te zien in de kristalstructuur, we zien het ook 
terug in de gulden snede, hoe de piramides gemaakt zijn, dat zien we in de 

graancirkels.  
We zien zoveel symboliek terug, dat in het vijfde dimensionale moment waarin 
sectie 4 en 5 uitgeschakeld, waardoor wij in deze realiteit zitten, is er iets 

gebeurd in ons bewustzijn waardoor in deze realiteit waarin we nu zitten 
uitgedrukt in getallen, meer dan 20 miljard entiteiten in deze realiteit binnen 

gedrongen zijn uit een andere dimensie.  
  
En als we nu zeggen van ja wat daar in Zwitserland gebeurt met CERN, dat ze 

daar allerlei testen doen, dat zet een poort open en door het openen van die poort 
komen er mogelijk allerlei andere wezens binnen of deze realiteit wordt 

vernietigd,  
a) deze realiteit is onze realiteit, die sturen wij, dat is niet mogelijk dat een ander 
die vernietigt en  

b) heeft het al plaatsgevonden want dat gat in die tijdslijn is er al. En dat is 
precies waar ook de demonen, waar over geschreven wordt, gebruik van maken.  

En de demonen zijn niets anders dan entiteiten die bij ons energie weghalen op 
basis van onze angsten.  

Dus die angsten zijn voortdurend frequenties in ons morfogenetisch veld, die wij 
dus in ons dragen en niet durven aan te gaan, terwijl het helemaal niet moeilijk is 
om daar gewoon doorheen te gaan, het lijkt moeilijk, het voelt even pijnlijk 

omdat je niet weet wat voor gevoelens je erbij hebt en wat moet je met die 
gevoelens, nou ja dan maar lekker angstig worden dan ga ik gillen of ik val flauw 

van angst wat niets anders is dan dat het brein het niet kan interpreteren, kan 
niet met die gevoelens overweg en zegt gewoon: “uit weg, ik sluit het af.” 
We moeten onszelf ook gewoon technisch wat beter leren begrijpen.  

Ik heb het allemaal doorlopen en ik ben inderdaad schuimbekkend op de grond 
onderuit gegaan in een angstmodus.  

Ik heb een keer bijna een hartstilstand gehad, dat ik echt wist: “Nu ga ik gewoon 
dood, oké ik ga nu dood” en toen heb ik me gewoon neergelegd.  
Na 5, 6, 7 minuten begon ik in één keer beweging te voelen, want we kunnen 

helemaal niet dood.  
De angst is alleen in momenten wanneer er een invasie in het moment van het 

zelfvertrouwen is, het zelfvertrouwen is weg. 
 

Deze 20 miljard entiteiten bevinden zich in ons bewustzijn, ze bevinden zich dus 
niet in de wereld, ze zitten in ons netwerk van bewustzijn.  

En daarom holografische bewustzijnsvelden en ze doen in feite niets anders dan 
ons proberen in onzekerheid te brengen.  

Snap je wel dat het hele angstthema gewoon de sleutel is, dat angst niets anders 
is dan nog niet eerder geopende poorten, dat daar juist de kracht ligt.  
Want angst hebben we nooit hoeven hebben en angst hebben we nog steeds niet 

nodig.  
Wij hebben altijd alles aangekund in allerlei ruimten en tijden, altijd hebben we 

alles kunnen benoemen.  
We hoefden nooit ergens voor op de vlucht.  
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Je kunt überhaupt niet vluchten, waar moet je heen vluchten, het is allemaal een 
verzinsel van ons zelf omdat we het terrein niet durven te betreden.  

En op het moment dat we gaan beseffen dat angst niets anders is dan ons 
voortdurend weg te houden bij de momenten om te ontdekken welke vermogens 

we nog meer in onszelf dragen, als we daar nou eens doorheen gaan, dan lossen 
we in een heel snel tempo de persoonlijke trauma's op want de wereld zit in 
traumatiek en dat begint bij onszelf, want we sturen het ook het veld in en 

ruimen dus gewoon collectief rommel op, programma's.  
En dat is een hele grote stap om van het driedimensionale vermogen weer terug 

te keren in een bewustzijn waar we al zijn. 
Het zijn interventiegroepen en deze groepen worden gebruikt door de allianties 
die tegen het menselijk bewustzijn zijn. 
 

=====================///======================= 
In onze hersenen, in ons neurologisch systeem, onder onze schedel, waar onze 

hersencellen zitten, zitten allemaal kristalletjes, dat is wetenschap. En per gram 
hersencel zitten 2 miljoen kristallen in ons hoofd. Wij zijn dus lopende zenders en 
ontvangers. En dat stuk is zich aan het heractiveren. Dus we zijn in een soort 

upgrade fase aanbeland. En de krachten die achter de schermen deze hele wereld 
in feite onder controle hebben gebracht, zorgen ervoor dat deze upgrade tot nu 

toe niet plaatsvindt. Wel op individuele basis, maar in het netwerk op zich lukt 
dat niet. 
Dat is ook één van de redenen waarom die chemtrails worden gesprayd, om te 

zorgen dat nanotechnologie in ons kristalbewustzijn terecht komt. 
  

Onze machtsstructuren worden belichaamd door reptiliaanse groepen, die zijn 
hier op aarde gestationeerd en zitten ook echt letterlijk achter de plannen die er 
liggen wat mensen illuminatiegroepen noemen en worden geïnstrueerd door 

mensachtige wezens, die er mensachtig uitzien, maar gewoon echt reptiliaans 
zijn.  

 
 
=====================///======================= 

We zijn galactische wezens.  
Dat is waarom ik uit de toekomst hier naartoe ben gegaan.  

Om het bespreekbaar te maken. That's it. Verder is er niets bijzonders aan. 
En dan hebben we nog een andere realiteit die ligt als een schil hier overheen en dat is een 
nog grotere realiteit.  

En dat is de oorspronkelijke wereld. 
Wij stammen af van de Lira constellatie.  

De mensheid is een afstammeling, waarin wij nu verkeren, van de Liraanse beschaving, 
waarin de mens een superieur wezen is en bestaat uit alle fases en alle facetten van 
evolutie die het kent heeft meegemaakt. Dus alle leven dat in het universum is, alle andere 

beschavingen, al die informatie zit in ons nú ook, wij zijn afstammelingen daarvan.  
En de informatie die wij in ons dragen, dat is nu ook één van de grote redenen waarom we 

onderdrukt worden.  
Want als dat wakker wordt, als al die informatie wakker wordt, die al die andere 

beschavingen die ons liefdevol monitoren en ons ondersteunen ook via andere frequenties 
en astrale werelden, als al die informatie in ons wakker gaat worden, dan krijgen we 
macht. En dan macht in de vorm van schepping. 

En al die informatie die in ons ligt opgeslagen, ligt daar om een hele specifieke reden in ons 
opgeslagen. 

En hoe dat komt leg ik in deel 4 uit, maar dat is wat wij in ons dragen en dat maakt ons zo 
enorm bijzonder en dat maakt ons dus ook echt een prooi. 
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Wij stammen van het Vira stelsel af en wij zijn eigenlijk afkomstig van het Veda stelsel.  
Daar is een bijeenkomst geweest van de meest superieure beschavingen, die bestaan uit 

liefde, creatie, alles wat daar mee te maken heeft, éénheid, heelheid en waar geen angst 
bestaat, omdat alles één is.   

Waar angst een onderdeel is van kracht.  
Waar angst dus ook niet als angst gezien wordt maar als een scheppingskracht.  
Dat is heel radicaal nieuws.  

Waar liefde ook geen liefde is.  
Want immers, als je geen angst voelt, is er ook geen liefde.  

Want liefde wordt heel erg uitvergroot door de weigerachtige houding om te onderzoeken 
wat angst nou eigenlijk is.  
Angst is niets, angst is alleen maar trauma met een uitroepteken erop van: eh eh no go!  

En dan heb je heel veel tegenovergestelde nodig, dualiteit, om je daar weer poeh goed te 
voelen.  

En op het moment dat dat bij elkaar komt, dan valt de plus en de min weg en is er dus 
allemaal bij elkaar een potentieel krachtveld.  
Als je daar doorheen gaat en je komt bij het trauma en je gaat er doorheen, dan gaat je 

leven echt veranderen.  
Dan kom je vrij, emotioneel vrij. Dan kun je alles doen wat je wilt.  

Dan kun je zelfs zeggen: “Ik heb helemaal geen huis nodig.  
Ik kan wel in een caravan wonen.” En dan heb je het hartstikke fijn in die caravan. 
Alles verandert in je gemoedstoestand. We zitten zo vastgelijmd aan collectieve beelden. 

  
De mens van de ster Sirius ….?......  Er zijn verschillende soorten mensen.  

Er zijn ook mensen die afstammelingen zijn van de Vega mensen, die een hele andere 
evolutie hebben en die ook in samenwerking zijn gegaan met krachten, die op dit moment 

nog steeds tegen het menselijk bewustzijn zijn. Dus de oorspronkelijke mens heeft 
vertakkingen.  
En die vertakkingen die hebben ervoor gezorgd, dat er dus groepen zijn, mensachtige 

wezens, die zeer vermogend zijn en zich ook voordoen op deze wereld bij mensen als 
liefdevolle wezens.  

Maar ze hebben een andere agenda.  
Dat noemen we de Orion groepen.  
Ze worden gesupport door heel veel andere niet menselijke wezens.  

En op het moment dat je de Orion groepen gaat onderzoeken kom je dus tot de 
ontstellende conclusie, dat de Annunaki daar een onderdeel van zijn.  

Dat de Zeta groeperingen, waar o.a. bepaalde Grey soorten bij horen, dat die daar ook in 
een team in werken.  
En dat ze allemaal hun eigen vermogen, dimensionaal gezien, inzetten om ons vermogen, 

dat opgesplitst is, te onderdrukken. 
Op het moment dat je in andere dimensies tot bewustzijn komt, dat je gewaar wordt dat je 

in andere bewustzijnsvelden ook helemaal wakker kunt zijn, kun je dus andere groepen 
tegenkomen, die tegen jou zijn. 
Ik zal jullie een voorbeeld geven.  

Ik ben in een non lokaal bewustzijn wakker geworden, compleet, er gebeurt iets in mijn 
hoofd waardoor de realiteit die hier is volledig operationeel blijft in mijn systeem, maar ik 

bevond me in een andere werkelijkheid. Die werkelijkheid is gewoon identiek aan deze.  
En wat daar gebeurt, is dat ik dus bij kom uit een soort narcotische situatie en wat ik daar 
tegenkom is dat die mensen, die veel groter zijn dan wij, bij mij staan en verwachten ook 

dat ik wakker word. En ik communiceer met die mensen gewoon met de lippen, ze spreken 
gewoon Nederlands terug.  

Waarom?  
Omdat taal niet bestaat.  
Ik bedoel als je wakker wordt uit de narcose en je spreekt opeens Mandarijns in plaats van 
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Frans, dan is dat toch wel bewijs dat wij heel snel kunnen switchen van taal.  
Als je daar de sleutel toe hebt, dan is dat allemaal mogelijk. 
 

Deze mensen hebben hele mooie pakken aan, maar dat is een afsplitsing van 
Pleiadische rebellen. 
Dus het kan nog veel ingewikkelder, dat gaan we nu niet doen.  

Maar wat ik ermee wil aangeven is dat het logisch is, dat in de tijd dat het allemaal net een 
beetje bekend werd door onze industrieën en  militaire groepen en tot op het moment 

snappen ze er nog geen snars van, dat ze op een gegeven moment hebben besloten het 
hele dossier moet gewoon aan de kant, moet naar speciale groepen toe, geheime groepen, 

die moeten dat onderzoeken op aarde hoe dat in elkaar zit. 
En vervolgens was dat op dat moment op zich best nog wel een gebeurtenis dat je achteraf 
uit menselijk oogpunt kunt zeggen:  

“Ik wil niet nog meer angst zaaien, helemaal niet na een tweede wereldoorlog.”  
Maar er is een hele grote groep mee aan de haal gegaan en dat is echt helemaal definitief 

compleet buiten beeld gekomen, waardoor deze hele realiteit en ook de overeenkomsten 
die er gesloten zijn met groepen die technologie hebben aangeboden aan die geheime 
militaire groepen, daarvoor in ruil toestemming kregen om hier op aarde specifieke doelen 

te blijven handhaven.  
En dat loopt tot op dit moment door van hen.  

De inlichtingendiensten weten daar ook niks van.  
Er wordt te snel gezegd, dat inlichtingendiensten overal van op de hoogte zijn. For get it. 
Het bestaat niet. Die inlichtingendiensten bestaan uit tientallen lagen.  

Het is gigantisch, er zitten zoveel differentiaties tussen de CIA, de FBI, dat is 
allemaal publiek appél.   

Maar de echte inlichtingendiensten die gebruiken technologieën, die komen 
duizenden jaren uit onze toekomst.  
Die kunnen zo dwars ploep door de muur lopen en die zijn er.  

De men in black waar men over spreekt, die bestaan echt.  
Dat zijn tijdreizigers. Die komen gewoon binnen. 

En er zijn speciaal filmpjes over gemaakt om dat in ons collectieve 
onderbewustzijn als een filmpje neer te zetten, zodat we op het moment dat we 
daar echt mee te maken hebben, onze mind zegt van: “Haha dat is flauwe kul.” 
  

Warner Brothers en al dat soort grote bedrijven waarvan sommige mensen zeggen:  
“Ja maar die brengen juist films naar voren om de mensen voor te bereiden op de grote 

verandering.” No way.  
Dat is absoluut niet wat de doelstelling is.  
De doelstelling is juist om zoveel te vertellen en zoveel naar voren te brengen in films, dat 

de mensen juist heel goed beseffen dat het films zijn en een film is een film en niet de 
realiteit. 

En op het moment dat het dan echt gebeurt, zullen er absoluut mensen zijn, die er dus wel 
door geïnspireerd zijn en daardoor ook zeggen: “Nou oké ik heb het in een film gezien, het 
zou kunnen.” 

Maar het grote deel van de mensen, het gros van de mensen, zal altijd terugvallen op de 
referentiekaders van: Ja hoor ja natuurlijk, dat is in een film, doe effe normaal. Dat is 

helemaal niet echt. 
Het is allemaal om de toekomstige scenario's hè te conditioneren op basis van films die 
uitgebracht zijn.  

En daar wordt heel veel valse informatie in gegeven. 
 

Meer dan 300 menselijke rassen in ons deel van het universum zijn aanwezig, 

verschillende rassen. 
Het is niet zo bijzonder als je bedenkt wat er alleen op aarde voor verschillende rassen zijn.  
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En dat heb je daarbuiten ook. Op het moment … het kan zo maar zijn dat je contact krijgt 
op een dag met een prachtige beschaving, die heel erg lijkt op bijvoorbeeld een Afrikaanse 

stam.  
Hele donkere mensen, hele mooie mensen. Ik heb het één keer mee mogen maken. 

En dan is het heel bizar merk ik zelf, om te merken en te ervaren dat mijn referentiekaders 
begonnen te draaien, dat ik probeerde te bedenken van: “Goh dat konden wel voorouders 
van de Afrikanen zijn.” 

Dat was dus wat ik dacht. Het is helemaal niet zo.  
Dat is absoluut niet waar. Maar ik denk het wel. Dan kun je zien hoe wij dat proberen te 

classificeren. Dat doe ik ook.  
Ik heb ook referentiekaders net als iedereen. 
  

 ….?.....rassen bezoeken momenteel de aarde. 
 En dat zijn echt vertakkingen van duizenden sterrenstelsels, waarvan er in elk 

sterrenstelsel echt ontelbaar veel leven is. 
De voornaamste redenen van de oorlogen die hier op de aarde worden uitgevochten is het 
onderste hè, wij zijn de oorspronkelijke scheppers en daarom bevinden wij ons in een 

gigantische, werkelijke hologram, een simulatie programma. Hier is ook een blad “de 
nieuwe scientist”, dat zijn wetenschappers, dat zetten ze er niet zo maar op, die uit 

berekeningen, en toch echt de grootste wetenschappelijke bladen ter wereld, uit computer 
modellen en theoretische modellen hebben gezegd van: het hele universum bewijst wat wij 
er van waarnemen, dus ook deze realiteit, dat het een projectie is.  

Het is een holografisch bewustzijnsveld die wij als zodanig ervaren als een werkelijkheid. 
Het is toch heel dichtbij hoor. 

  
Wij zijn unieke, liefdevolle wezens met een multi en trans dimensionaal 

vermogen.  
Dus niet alleen in deze realiteit.  
En de voornaamste reden van oorlogen zijn, dat weten jullie, de emoties zijn de sleutels, 

dus de gemoedstoestanden.  
En juist hierom is de emotie angst de grootste valkuil, ook om contact te krijgen.  

Wat dat betreft ben ik blij dat ik ontvoerd ben en zoveel nare toestanden heb meegemaakt.  
De bedoeling was dat ik daardoor voor eeuwig beschadigd zou zijn en mijn verhaal niet zou 
doen, ware het niet dat wij allemaal in staat zijn om precies datgene wat tegen ons wordt 

ingezet altijd om te buigen omdat wij zulke scheppende wezens zijn, in het voordeel van 
onze ontwikkeling. Dat zit gewoon in ons.  

Dat is ook het frustrerende wat ze zo vervelend vinden. 
 
=====================///======================= 

Nou wij zijn eigenlijk allemaal, allemaal, er is niemand uitgesloten.  
Ik spreek dan wel eens in de ik-vorm, maar we zijn allemaal uit de toekomst 

gekomen.  
En die toekomst die vanuit ons denken, nu.... bevind in de toekomst, 500.000 jaar 
vanuit hier. 

Mensen vragen wel eens, waar kom jij vandaan met je bewustzijn...500.000 jaar 
van hier....dan zeg ik, “ja, lineair gezien, is dat 500.000 jaar in de toekomst vanuit 

HIER...en toch speelt het zich op het zelfde moment af, dat wij hier nu zijn.  
Want alles loopt in een lijn naar beneden, zeg maar in een center punt.  
Er is iets gebeurd in onze waarneming, waardoor wij tijd zo uitdrukken en dat het 

daar ook zo zijn gaan ervaren.  
Zo zijn we ook geboren, we hebben alleen nog maar het referentiekader hoe de 

tijd zich voort beweegt, van het begin tot het einde.”  
Dus een vulkaanuitbarsting die een enorme lavastroom teweegbrengt en 
daardoor 5 dorpen worden weggevaagd, dan zeggen wij...dat is veroorzaakt door 
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een uitbarsting van de vulkaan, want eerst barstte de vulkaan uit en daarna 
gingen die dorpen ten onder. Maar metafysisch gezien en dat is ook hoe wij 

oorspronkelijk altijd hebben gerealiseerd, is dat het trauma wat daar plaatsvond, 
wat op de een of andere manier nodig was om opgelost te worden, of juist door 

krachten die willen dat het getraumatiseerd wordt, zorgen eigenlijk in feite 
ervoor dat er een oorzaak aan moet staan.  
Dat is kwantumfysica en dat is iets wat onze mind gewoon niet kan snappen of 

wil snappen. Je kunt het wel aannemen, je kunt het alleen geen vorm geven, 
omdat we denken binnen de kaders van hoe we nu denken...binnen dat 

Windowsprogramma, dankzij Bill Gates. En doordat wij daarin vastzitten, kunnen 
wij niet buiten die kaders kijken en ook niet voelen en dan loop je vast. Je kunt 
alleen eerst aannemen van..stel dat het zo is...En stel dat als het zo is...wat zou 

dat dan betekenen, wat is er dan eigenlijk allemaal waar...Is het dan werkelijk 
waar dat wij nu in een vervolg zitten van de historie? Of hebben wij die historie 

geschreven op het moment dat wij nu handelen.  
Dat zit zo interessant in elkaar....want daar zit ook de creatiekracht, want als wij 
in het nu-moment tot een bepaald inzicht komen en krachten bundelen, dat we 

zelf de hele historie wat we nu hebben geleerd ogenblikkelijk kunnen veranderen. 
Er zijn ook allemaal heel mooie interessante wetenschappelijke testen op 

geweest, dat wij invloed hebben in ruimte en tijd. Dat iets veranderen kan, héél 
subtiel, simpelweg omdat we in het hier en nu anders denken en voelen met 
elkaar. Goed, daar zijn we mee bezig, met het oorspronkelijk emotioneel erfgoed 

van de mensheid, die zijn we ons aan het herinneren...van binnen, dat zijn we aan 
het voelen, dat kunnen we niet bedenken. Dus we hebben allemaal gevoelens in 

ons en die gevoelens die voldoen eigenlijk niet om te communiceren met het 
grotere deel van onszelf. We proberen het wel te begrijpen, maar op een of 

andere manier kunnen we er niks mee doen omdat het geen vorm heeft. Want wij 
zijn in vormen gaan denken. We zitten in een vierkant en we willen uit dat 
vierkant, dus we denken dat we binnen dat vierkant naar buiten moeten. Maar we 

kunnen ook denken dat de helemaal niet in dat vierkant zitten. 
  

De galactics... 
  
Een gigantische grote groep met een gigantisch grote alliantie met echt heel veel 

duizenden beschavingen tegelijk in ons melkwegstelsel, werkzaam in een hele 
grote alliantie om bewustzijn te stabiliseren. Om te zorgen dat in ons hele 

melkwegstelsel programma's zijn van uitwisseling, waarin heel veel verschillende 
beschavingen van elkaar leren, dat ze elkaar ondersteunen en onderwijzen. En 
daar is de aarde geen uitzondering in.  

De aarde wordt daar ook in gesteund en ook in beschermd omdat er op de aarde 
iets heel belangrijks aan de hand is. 

Nou, wat ze niet zullen doen en dat heb ik in het vorige deel ook naar voren 
gebracht, is dat ze gaan ingrijpen.  
Ze zijn geen onderdeel van de wereld waarin disclosure voorspelt wordt.  

En dat betekent helemaal niet iets vervelends, helemaal niet, want de disclosure 
waarin ongelofelijk onderzoek is gedaan en door honderden top generaals uit de 

militaire industrie en inlichtingendiensten verklaringen zijn afgelegd in Amerika 
onder ede;  
Dat er informatie achter gehouden wordt, dat er buitenaardse beschavingen op 

aarde zijn, dat deze beschavingen alleen maar liefdevol en goedaardig zijn en dat 
de technologie die er wordt achtergehouden door de geheime industrieën, worden 

ingezet om juist de zogenaamde negatieve wezens, om die dus vorm te geven.  
Wat Steven Grere feitelijk beweerd is dat er eigenlijk alleen maar positieve 
wezens zijn...en dat is best wel bijzonder. 
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Want hij spreekt zichzelf tegen, want in feite zijn dus de niet positieve wezens de 
industrieën hier op deze aarde...en wie zitten daarachter. 

Steven Grere is ook iemand die het ook heeft geïnitieerd in de jaren 90 en hij is 
aan de slag gegaan met achtergehouden dossiers en files uit militaire industrieën 

en inlichtingendiensten, gegevens van de overheid van Amerika omdat naar voren 
te brengen om de mensen te laten verklaren wat de ervaringen zijn. En zo zijn er 
ongelofelijk mooie zaken naar voren gebracht die echt heel erg belangrijk zijn, 

aangetoond dat de aarde bezocht wordt door buitenaardse, dat die technologieën 
allemaal worden ingezet door geheime industrieën etc etc...ga maar gewoon 

kijken op internet, disclosure project...dat is heel erg interessant en heel 
dienstbaar. 
Het is alleen niet zo dat die openbaring dat dat er is, dat het hele grote, waar wij 

een onderdeel van zijn...open ligt. Het belangrijkste is om te ontdekken is, wat 
onze rol is binnen dat gigantische ufo fenomeen. 

  
Ik heb hier een plaatje bij gezet wat redelijk overeenkomt, alleen het gezicht is 
niet helemaal zoals ik het zie bij de Arcturiaanse rassen.  

Dit is een plaatje ter illustratie van een ras, een soort, wat valt binnen de 
Arcturiaanse rassen. 

Arcturiërs zijn niet allemaal van de zelfde lengte en dezelfde vorm.  
Wij zijn ook allemaal anders. Dus dat hebben ze daar ook en dat is alleen maar 
leuk... 

Maar ze zijn veelal of heel erg wit, ze zijn een beetje blauwig gekleurd en het zijn 
mensachtige wezens, zoals wij zelf, maar sommige zijn ook echt heel afwijkend, 

heel lang en heel dun.  
Maar ja wat is mensachtig hè...Heb je 2 voeten dan ben je een mens, heb je 3 dan 

ben je niet meer een mens...maar heb je 2 voeten en 2 handen en wijk je heel erg 
af van je lichaamsvorm, ben je tóch mensachtig. Dus eigenlijk is alles gewoon 
één. Het maakt niet uit welke vorm of welke naam we het willen geven. 

 
Deze prachtige mooie wezens die vragen altijd communicatie over deze situatie 
op deze aarde, wat hier allemaal gebeurd... 

En over de modellen en protocollen die hier draaien, economisch gezien, in de 
gezondheidszorg, in de religieuze sector, in de militaire industrie, het gaat zo 
ongelofelijk ver; Die willen ook dat wij daar zelf onderzoek in doen. 

  
Laten we dit nou eens zelf ter tafel leggen dit onderwerp. En laat ons dan maar 

lekker uitgelachen worden, het maakt niet uit...we zetten het wel in 
beweging...hè, want de pioniers hebben het altijd  moeilijk en lastig gehad in het 
universum...altijd, waar dan ook...want op het moment dat jij een verhaal naar 

voren brengt, waarvan al miljoenen mensen op de hoogte zijn, dan zet je iets 
neer. En die miljoenen mensen die zijn mededragers om dat verhaal in het veld 

neer te zetten en dat is ook wat ze van ons vragen. Ook als het verhalen zijn die 
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in eerste instantie helemaal niet prettig zijn. Want ontkennen geeft kracht tot de 
in stand houding van de mogelijkheden die ons onderdrukken.  

Waaronder de reptiliaanse krachten, écht aardse beschaving hier zwaar 
onderdrukt via een genetisch invoegsysteem...het DNA...waarin coderingen in ons 

systeem worden geduwd, maar dat we dit op dit moment helemaal niet zien. Je 
trekt gewoon je kleren aan, je bent gewoon los en gaat met je fiets naar je werk 
en je hebt geen idee dat er iets in je bewustzijn wordt ingevoegd, maar dat is bij 

ons allemaal; We hebben niet in de gaten hoe dat precies functioneert, maar het 
is wel een onderwerp waard. 

  
We hebben natuurlijk heel veel krachten die positief zijn, zoals de Arcturiaanse 
rassen, echt mededragers van bewustzijn, ze zijn ook werkelijk gestationeerd op 

de aarde, alleen in een andere dimensie van ons bewustzijnsveld. Als je mij nou 
zou vragen van wat is nou een dimensie...mijn eigen ervaring is niet zozeer zoiets 

waar je naar toe kunt reizen, een dimensie is ook niet iets waar je naar toe 
acsendeert, want wij zijn al volledig geascendeerd.  
Wij zijn al superieure wezens en tot een staat gekomen dat we geëvolueerd zijn, 

alleen we zien het niet meer. Omdat er iets gebeurd is. 
Maar wat een dimensie in feite is, dimensies zijn allemaal bewustzijnsvelden 

dwars door elkaar heen, dat zijn er miljarden...En elk bewustzijnsveld is een 
universum op zich, dat is een andere frequentie, een ander bereik...En al die 
bewustzijnsvelden zitten aan elkaar gekoppeld, ze zijn alleen niet voor iedereen 

toegankelijk, dat is afhankelijk van het vermogen van het ras die daarin kan 
reizen. En de mens is van origine, van oorsprong, een beschaving, die letterlijk 

met al die bewustzijnsvelden tegelijkertijd contact heeft. En daarmee ook met ál 
die bewustzijnsvelden tegelijkertijd kan interacteren en ook kan reizen. En dat is 

dus in feite een dimensie, dus een dimensie hangt af van het vermogen van het 
wezen. En zo zijn er héél veel ander beschavingen, die dus uit hele andere 
bewustzijnsvelden komen en andere universa, die komen uit een hele andere 

vibratie en hebben niet het vermogen om dit bewustzijnsveld waar wij in zitten, 
binnen te komen. Maar ze weten wel dat we er zijn, omdat het bekend is in het 

universum. Ze weten ook waar we zijn maar ze kunnen ons niet bereiken en dat 
komt niet door hen, maar dat komt omdat wij in deze frequentie terecht zijn 
gekomen, waarin wij niet meer het vermogen hebben in verbinding te zijn met al 

die andere frequentielagen. 
Dus wat is een dimensie...reizen we nou van de derde dimensie, door de vierde 

naar de vijfde? Of is het beter te zeggen van...ons vermogen gaat fundamenteel 
toe nemen... daardoor gaan we door een schil heen van controle in dimensie vier, 
waarin wij dus wezens en beschavingen tegenkomen die in die frequentie, ons 

superieure vermogen hebben gehackt, daardoor gaan we ze tegenkomen; We 
gaan daar doorheen omdat wij als oorspronkelijke wezens dus daar geen oordeel 

over hebben, we komen dan in een nog groter circuit, in de vijfde dimensie 
terecht. En zo heeft elke dimensie op zich, ik noem het maar een 
vermogensdistrict, want zo wordt er eigenlijk galactisch over gesproken, 

vermogensdistricten...en daar gaan we dus doorheen en daar maken we 
verbinding mee. 

Mooi hè...onvoorstelbaar is dat en daar mogen we best trots op zijn, want dat zijn 
we allemaal vergeten. Ons is geleerd dat wij niks kunnen, ons is geleerd dat wij 
er niet toe doen...en als je denkt dat je er toe doet, dan doe je één keer in de 4 

dagen een kruisje in zo'n hokje, de komende 4 jaar....nee, dat is niet gewenst.  
Precies het tegenovergestelde model. Alle beschavingen die uit alle andere 

bewustzijnsvelden naar de aarde toekomen, doen dat door in te lijnen in ons 
frequentiebewustzijn, dat noem je dus een planetair bewustzijnsproces. Dat zit 
niet aan mij gekoppeld aan deze planeet, maar door het hele universum heen. Dus 
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ze hoeven niet speciaal naar de aarde toe te reizen, ze kunnen ook 20 miljard 
lichtjaren verderop inloggen in dat bewustzijnsveld. En dat is heel bijzonder om 

te gaan onderzoeken, want dat betekent ook dat wij ook vanuit hier in kunnen 
loggen op het bewustzijnsveld van hun. En als mensen dan vragen van...hoe reis 

jij dan, reis jij dan fysiek? Ja wat is dan fysiek, wat is fysiek op het moment dat jij 
het vermogen hebt om op bepaalde reizen in te loggen in een ander 
bewustzijnsveld. 
 

=====================///======================= 
De hele historie van de mensheid wordt gekenmerkt door onderdrukking, rituele 

moorden, slavernij, noem het maar op en het is allemaal gekoppeld aan bepaalde 
plekken.  
Zo ook de piramides, die allemaal gebouwd zijn in een gebied waar allemaal 

onderdrukking is geweest. Allemaal ceremoniële rituelen slachtpartijen.  
De Maya's, de Inca's, overal zie je dat terug...En op het moment dat we dat 

gewoon durven te zien, hoeven we niet te zeggen...ja maar daardoor zeg je dat 
dat allemaal negatieve wezens zijn...Nee, ik zeg alleen dat het wél gebeurd is en 
dat er dus kennelijk iets in dat veld zóveel invloed heeft op het menselijk 

bewustzijn....ook toen al...op de gemoedstoestanden, dat de mensen toen ook al 
onder diezelfde controle stonden als wij nu.  

En dus ook in die tijd, het ook een betekenis hebben gegeven op basis van onze 
trauma's toen en in feite doen we dat nu nog steeds hetzelfde in het nú. Dus dat 
zijn 10.000 jaren verder.  

We hebben tablets, computers, smart televisies, maar we zitten nog in precies 
dezelfde situatie. En hoe komen we daar nu uit; Door moed en lef te tonen. We 

hebben dat in die tijd nooit gedaan, in die tijd is er nooit over gesproken omdat 
de onderdrukkers zich lieten zien als goden, waardoor het visueel zichtbaar was 
wie ze zijn. En nu doen ze het niet....en waarom niet? Omdat onze kracht 

fundamenteel veel groter is als toen. En als ze zich nu laten zien, detecteren wij 
hen...doordat wij hen zien...bestaan ze in ons bewustzijnsveld en daardoor 

kunnen we er anders over gaan denken en voelen en kunnen we ze wegnemen. 
Nou dit was deel 1 van de sciencefiction film van Martijn van Staveren...lach.. 
De essentie is, dat alles draait om óns vermogen. En al die voertuigen die 

wereldwijd worden gezien, die linken dus in op het bewustzijnsveld van ons, mooi 
hè... 

  
Tijdens alle ontvoeringen... waar ik dus letterlijk de marges of deception, de 
misleidingen afpelde...doordat ik geen angst had...ik schoof ze gewoon aan de 

kant. Ik ging gewoon niet akkoord met ze en ik zei dus letterlijk, niet 
hardop...maar ik zei met mijn veld en mijn gevoel van...”jullie zijn niet mijn 

meesters, jullie zijn wel mijn gelijken”...Ik heb ze dus ook niet kleiner gemaakt... 
omdat ik gewoon weet wie ze zijn en ik weet ook wie wij zijn; 
Dus ik heb ons gelijkwaardig neergezet, daardoor viel die injectie van hun 

realiteit viel uit mijn bewustzijnsveld weg. Er kwamen weer andere lagen 
tevoorschijn.  

Speciale reptiliaanse Annunaki dynastie die tevoorschijn kwamen, die dus 
letterlijk de historie hebben aangepast.  

Waarvan ik nu inmiddels wel hardop zag dat een deel van de Annunaki ook echt 
een omdraai  is om het menselijk bewustzijn mee te helpen initiëren, zeker 
vanwege de rede dat zij gelinkt zitten aan ons bewustzijn en dus weten hoe het 

met ons gaat. 
  

En toen dat gebeurde, dat de Annunaki ook wegviel toen werd de film stil gezet. 
En toen werd ik letterlijk uit deze werkelijkheid weggehaald, uit mijn rol en ik 
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klapte in mijn bewustzijn naar binnen en daar werd ik uitgevouwen in een andere 
werkelijkheid en daar werd ik overgedragen aan medische teams. Teams die 

gelijk zijn aan mensen zoals wij, echt mensen, dat was wel heftig hoor...Daar 
waren dus ook de artsen bij die mij dus manipuleerden toen ik nog als kind in al 

die buitenaardse ontvoeringen verkeerde. Dus ik kwam heel veel mensen tegen 
die ik al kende.  
Artsen die heel mijn leven lang mij hebben onderdrukt en apparatuur in mij 

hebben gevoegd. En die artsen dat zijn hogere genootschappen buiten de 
reptilianen om, dat zijn wezens die zich laten zien als mensen, maar het zijn 

eigenlijk geen mensen. Het zijn parasitaire bewustzijnsvelden.  
En maken ook gebruik van ons...ze zijn ingevoegd in onze realiteit, wat eigenlijk 
veel groter is als wat ik tot nu toe heb beschreven en daar zijn ze 

binnengedrongen en besturen letterlijk onze manier van hoe wij op dit moment 
voelen en leven.  

Dus ik zeg dat deze wezens ook de reptilianen onder controle houden, de zeta 
groeperingen bijvoorbeeld. 
  

Vraag: Zijn dat de Archonten? 
  

Martijn: Dat zijn de Archonten ja.... 
 
=====================///======================= 

Nou, over de hele wereld zie je dit soort beelden, deze komt volgens mij uit Zuid-
Amerika. 

Hier zie je een mensachtige afgebeeld, op de achtergrond zie je een reptiliaans 
wezen, waarvan de ruggen op L5, daar waar de meeste mensen ook pijn hebben, 

daar voegen de twee ruggenwervels...de neurologische circuits in elkaar en 
voegen daar samen. En dat betekend dus ook dat wij ook letterlijk in ons lichaam, 
signalen krijgen ingevoegd, die niet van ons zijn.  

Die beelden zijn er allemaal, over de hele wereld zijn duizenden standbeelden 
gemaakt en daar liggen ook allemaal religies en cultvormingen achter hè...wat 

helemaal niet wil zeggen dat het daardoor helemaal niet dienstbaar is, maar de 
essentie is, dat het allemaal te maken heeft met vormgeving om ons eigenlijk af 
te houden van onderzoek. Wat is er zo moeilijk om iets te onderzoeken eigenlijk. 

Je kunt alleen iets onderzoeken als je in verwarring komt en de bereidwilligheid 
om alles even aan de kant te zetten wat je tot nu toe hebt gedacht. 

Nou de Annunaki dynastie ontdekt ongeveer 250.000 jaar geleden dat er met ons 
iets heel bijzonder aan de hand is, waardoor zij eigenlijk niet verder kunnen 
evolueren.  

Ze hebben iets veranderd in ons systeem 500.000 jaar geleden in het 5 
dimensionale level, waarin wij als superieure wezens, een beschaving op zich, 

werden aangepast door de Annunaki. 
En wat hebben ze gedaan, ze hebben in het intelligentie netwerk...waarin alle 
levende rassen met elkaar verbonden zijn, hebben ze iets aangepast, waardoor de 

aanpassing wordt door gekopieerd naar alle mensen op de aarde. Wat ze deden, 
dat ze het vierde en vijfde vermogensdistrict eigenlijk uitschakelden. Waardoor 

we alleen nog maar in de derde dimensie in 3 dimensionale vlakken kunnen 
denken, zien en voelen. Onze gevoelens zijn ook 3 dimensionaal. 
  

=====================///======================= 

Ik heb waanzinnige ervaringen en dat is het leuke om dat te delen en dit is er een 
van en dat gebeurd ook wel eens als er mensen bij zijn. Maar je ziet niet dat het 

van binnen gebeurd, maar je ziet vaak wel, bij mij kan het soms heel heftig zijn, 
waardoor je in de gaten hebt dat er iets gebeurd in mijn systeem. En soms 
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gebeurd het ook echt in de fysieke realiteit, dat mensen erbij zijn, dat zich in een 
keer spontaan lichtbollen manifesteren. En dat zit gekoppeld aan mijn bewustzijn 

en de mensen die bij mij zijn zien dat dus ook. Dat kan dus ook gebeuren en dat 
gebeurd dus ook. Maar goed, ik schiet dus terug naar huis en vervolgens lig ik dus 

helemaal compleet afgemat op die bank en ik realiseer mij, dit is dus waarom ik 
het dus moet vertellen, om het terug te brengen dat wij...en dat is een echt mis 
understanding...het is ook niet juist of onjuist, wij hebben altijd veronderstelt...en 

dat is een hele belangrijke boodschap voor de hele mensheid, ook voor mijzelf... 
We hebben altijd verondersteld dat de verandering van buiten komt, er wordt 

gesproken over de fotonengordel, er wordt gesproken over andere energieën, die 
reizen door ons melkwegstelsel heen... 
Maar als je beseft hoe groot ons melkwegstelsel is, is die hele kleine subtiele 

verandering in die 26.000 jaar, waar ons centraal zonnestelsel doorheen reist, is 
natuurlijk ten aanzien van het geheel van wat er allemaal aan de hand is, is veel 

te klein om te bedenken dat het daarom zou gaan. Het staat in relatie een 
heleboel andere zaken. En welke relatie heb ik zojuist besproken en gedeeld met 
jullie, dat wij gekoppeld zitten aan het metafysisch neurologische circuit van de 

aarde. Dus de aarde heeft ook lijnen, zoals we dat allemaal wel kennen rondom 
de aarde, maar dat is alleen wat we er tot nu toe van weten.  

Onze aarde bestaat ook uit 188 bewustzijnsvelden en binnen die velden, zit een 
hoofdhologram waaruit alles opgebouwd is.  
En in dat hoofdhologram lopen letterlijk de energielijnen van de aarde en die 

worden geïnitieerd door de  mensen, door wij, door ons.  
Dus, hoe wij ons voelen...collectief...die energie die wij dus sturen in het 

bewustzijnsveld van het hologram van deze prachtige planeet, die stuurt de 
energie van het planetaire bewustzijn en daarmee beïnvloeden wij het hele 

bewustzijnsveld van ons zonnestelsel. 
Nog sterker, het wordt door gekopieerd vanaf onze zon, naar de andere sterren, 
dus ook naar andere sterrenstaten.  

Wij zijn daar zelf het hoofdbestand doorheen. Op het moment dat wij gaan 
denken dat de verandering van buiten komt en dat de aarde ons geleid naar een 

hoger plan, dan zitten we dus op de achterstevoren-route. Want het bijzondere is, 
dat wij zo'n belangrijke functie hebben in het universum, dat wij zonder dat we 
het weten, zelf de scriptschrijvers zijn van hoe het gaat. 

En dat heeft alles te maken met gigantische allianties, die echt welwillend zijn en 
hier ook echt zijn op de aarde, om ons te ondersteunen, die begrijpen dat wij 

diegene zijn die het bewustzijnsveld beïnvloeden. En zij begrijpen ook, dat wij 
niet begrijpen dát wij dat doen. 
En zij begrijpen ook héél goed, dat het weinig zin heeft om hier te landen in dit 

bewustzijnsveld, omdat als zij in dit bewustzijnsveld zouden landen, worden zij 
direct als prooi gepakt door die krachten die gebruik maken van onze 

onwetendheid en de kracht die tegen ons in wordt gezet. Daarom vragen ze ons 
ook om dit terug te brengen, we hoeven het niet te begrijpen, we hoeven het 
alleen maar in beweging te brengen. Het is oeroude kennis, oeroude kennis die 

aan ons gekoppeld zit.   
Eventjes ter herinnering, hier heb je de aarde met een gigantische 

bewustzijnsschil. 
Een van de 188 lagen, wij noemen het het kristallijnen grid wat er rondom de 
aarde zit; 

Het kristallijnen grid wat rondom de aarde zit, is een toegangspoort onder andere 
tot het bewustzijnsveld van het universum, die gelijk is aan dat grid. Maar er 

zitten heel veel van dat soort schillen om de aarde heen. En op het moment dat 
wij niet begrijpen dat wij die bewustzijnsvelden zelf beïnvloeden, op het moment 
dat wij dus niet begrijpen, dat wij in deze 3 dimensionale realiteit denken dat wij 
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niet hoeven mee te werken aan de transitie op deze planeet, in het fysieke stuk, 
als we denken dat we daar onze handen vanaf kunnen trekken om te zeggen, het 

hoeft niet want alles is al geleid en alles komt helemaal goed...de galactische 
federatie van het licht ligt klaar...en ze wachten tot we in de vijfde dimensie 

komen dan zo...(vingerknip)...en alles is opgelost. Op het moment dat wij niet 
begrijpen dat we in deze situatie waarin we nú zitten ook fysieke 
verantwoordelijkheid hebben, terug te mogen keren in een stukje actie wat met 

autoriteit te maken heeft, gewoon simpel door er mee bezig te zijn; Niet aan de 
kant schuiven, hoe veel mensen dat doen, dus ook onze galactische 

verantwoordelijkheid als superbeings durven te nemen, dat het nou eenmaal zo 
is, dat die aarde ook een zet nodig heeft van ónze kant.  
Het is een wisselwerking, want die aarde heeft ons zolang gedragen en ondanks 

wat we met elkaar állemaal doen, ik voel me persoonlijke niet aansprakelijk, 
maar toch voel ik  me als galactisch wezen in het collectief, héél  erg 

aansprakelijk hè, van wat er allemaal gebeurd...en daardoor voel ik me 
persoonlijk ook geroepen om daarmee bezig te zijn...ondanks wat wij met elkaar 
doen op de aarde...en we hebben allemaal gezegd van... ja dat doen wij niet, dat 

doen de bankiers en de militaire industrie en al die mensen die grondstoffen uit 
de grond halen, daar heb ik toch niet om gevraagd...ja, want wij zitten in het 

consumentisme, wij vragen daar wel dégelijk om. Op het moment dat de daar 
onze handen vanaf trekken en moeder aarde eigenlijk in de steek laten in deze 
dimensionale schil, zullen we dus nóóit, maar dan ook nóóit terugkeren in het 

grote frequentie bewustzijn. En dat is waar we nu in zitten, in die loop. Dát heeft 
te maken met het neurologische circuit. We kúnnen niet een stap overslaan en 

dat is precies de onderste stap, waarin we zitten. 
De mensen hier op aarde zij onder de controle van een vreemde onbekende 

kracht die ze bespeeld op een absurde wijze, waardoor ze een rol spelen in een 
bizar spel van misleiding. Dat is de eindconclusie van een man die voor de 
militaire industrie in de jaren 50-60 onderzoek heeft gedaan, ook voor defensie 

en de Amerikaanse overheid, wat er voor buitenaardse fenomenen er zijn, 
gebeurtenissen, paranormale verschijnselen, voertuigen, noem het maar op. En 

dat was zo onthutsend dat de rapporten helemaal zwart waren gemaakt; Het 
bestaat geloof ik uit 800 pagina's, die waren allemaal zwart gemaakt en er is een 
stuk niet zwart. En dat hebben ze opengelaten omdat ze vinden dat dit de 

boodschap is. En is dit de boodschap ook daadwerkelijk (plaatje)...ja, als je kijkt 
vanuit pijn en kijkt vanuit zorgen, dan is dít de boodschap. Maar als je deze hele 

zin zou omdraaien, dan is dat de werkelijke boodschap; De mensen hier op aarde 
zijn vrij, in een bekende kracht van ons zelf. En wij bespelen op een práchtige 
wijze ons bewustzijnsveld, waarin we een enorme rol in spelen. Niet een bizar 

spel van misleiding, maar een schitterend spel van creatie. En dat is waarop 
wordt gewerkt, er wordt voortdurend andersom geprogrammeerd. Wij zijn dus 

scheppers, wij zijn scheppende wezens in harmonie, met héél veel andere 
beschavingen. 
Er is een neurologische wetenschapper in Amerika en die zegt, ik heb ontdekt aan 

de hand van mijn modellen; Alle buitenaardse ontvoeringen, alle paranormale 
verschijnselen, alle interdimensionale realiteiten, alle buitenaardse operaties, dat 

zijn állemaal neurologische prikkels in de mens, het zijn dus geen werkelijke 
gebeurtenissen en deze neurologische prikkels zijn dus in feite een soort 
hallucinaties van het brein van de mens. 

Stel dat die man gelijk heeft, dan zou dat ook kunnen betekenen...als dat zo is, 
stelt dat ook voor dat déze fysieke realiteit, óók gebaseerd is op neurologische 

prikkels. Dan zegt die man, dat klopt. Want dat dragen wij in ons lichaam. Maar 
zou het dus ook zo kunnen zijn, dat deze fysieke realiteit, die bestaat uit 
neurologische prikkels en pakketten van informatie, óók nog voortkomt uit een 
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ander circuit. En ik hoop dat ik zo snel mogelijk contact krijg met deze 
wetenschapper, want dit is waar we naar toe gaan. Neurowetenschappers hebben 

ontdekt, dat onze realiteit een kwantumcomputer eigenlijk is; Een holografische 
weergave ín een groter bewustzijn van wie wij zijn. En dat heb ik dus ook 

ontdekt. Toen ik al die ontvoeringen ook meemaakte....mijn hele leven al maak ik 
heel vreemde dingen mee, die voor mij inmiddels gewoon zijn maar nog steeds 
vreemd zijn dat ze gebeuren. En dat is waarom ik over durf te spreken. 
 

=====================///======================= 
De mensheid wie wij zijn, de oorspronkelijke mens is gecreëerd door 12 

superrassen. 
Dat zijn onze ouders zeg maar. Dat zijn 12 megagrote superrassen, die ieder op 
zich een compleet ander neurologisch stelsel hebben.  

Een compleet ander universum bekleden. 
En die 12 súperrassen hebben per ras, elke keer een sprong van 100.000 andere 

rassen die daaruit opgebouwd zijn.  
En de volgende sprong is dat we dus per ras ook weer 1000 rassen zien.  
Het is niet meer te bevatten. 

Per hoofdras, dus per superbeschaving, zitten dus miljarden andere rassen aan 
vast gekoppeld in het neurologische DNA, dus metafysisch.  

Dus al die ervaringen, bv van de Sirische rassen, ál die miljárden beschavingen, 
oorlogen, het opkomen van nieuwe beschavingen en de ten ondergang daarvan, 
ook alle persoonlijke dingen die wij in dit leven meemaken, met je kind of met je 

moeder...dat je gelukkig voor een open haard kunt zitten met een kopje koffie, 
het moment van écht geluk, dat geluk dragen wij in ons, van al die miljarden 

beschavingen en al die momenten. Dat dragen wij in ons... 
En er is nog één superras en het zijn 12 superrassen bij elkaar gekomen om een 
nieuw ras te creëren, de kinderen van hén als een soort...het was geen 

experiment, want het móest gebeuren... 
Maar het is een soort experiment geworden omdat ze niet wisten wat deze 

superbeschaving, opgebouwd uit 12 hoofdrassen, mét al die triljarden ervaringen 
erin, wat daar uit voort zou komen aan vermogens. Ze hebben daar 
mathematische rekenmodellen op losgelaten en de veronderstelling was, dat het 

niet anders kon zijn, maar door de macht der getallen en der ervaringen en de 
loop van hoe het universum werkt, dat er geen begin en geen eind is, dat dus 

letterlijk de onsterfelijke zouden worden. 
Onsterfelijk in een fysiek lichaam en dan niet fysiek zoals we dat nu kennen, maar een 
ectoplastisch lichaam.  

En dat bestaat dus uit 33 verschillende graden van bewustzijn. 
Daar is die...de 33ste graad...( vrijmetselarij)... En deze kennis is bij heel veel mensen die 

in geheime genootschappen zitten, is dat bekend, hoe dat in elkaar zit en waarom. 
Wat die 33ste graad van bewustzijn is in het universum. Dat heeft met de heilige 
geometrisch velden te maken, die zich dupliceert en uitbreidt.  

En daar zijn wij voor gecreëerd, ons ras is gecreëerd om die nieuwe superstaat van 
bewustzijn, in het universum, om die te belichamen.  

Waardoor die laag van het universele veld, wezenlijk, al ingevuld werd, door alle andere 
beschavingen tegelijkertijd.  

Doordat het één ras is die elke beschaving vertegenwoordigt. 
Nou, er is iets gebeurd waardoor ons bewustzijnsfrequentie gehackt is. 
Daar kan ik nu echt niet op in gaan, maar neem het eventjes zo aan, het is gehackt. 

En wat er gebeurd is, dat 188 veldlagen steeds in uitgeschakelde circuits zijn 
geraakt. 

En bij het uitschakelen van die circuits zijn gigantische oorlogen geweest en 
hebben we ook gevochten voor het voortbestaan... en dat voortbestaan is niet 
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alleen voor het ras op aarde, Terra Gaia, is de hoofdplaneet waar wij wonen...en 
die planeet is uitgewaaid(?) met duizenden anderen, die gelijk aan ons, door 

allerlei verschillende   
lagen van het universum zijn gereisd.  

De uitschakeling van ons vermogenscircuit, heeft niet alleen effect op de mensen 
op de aarde, maar ook de weg bereisden mensen die ergens anders in andere 
dimensies zitten, opgesloten zitten in die dimensies, maar ook wij, toen wij in die 

superieure staat verkeerden, ook weer zelf nieuwe wezens hebben gecreëerd.  
Die wezens zitten gelinkt aan ons vermogen en die wezens zijn ook uitgeschakeld 

in hun vermogen. 
Dus al die beschavingen die ons nu bezoeken, die welwillende, komen niet uit dit 
bewustzijnsveld waar wij nu inzitten, 3 dimensionaal, maar ze komen uit andere 

lagen van het bewustzijn. En zij verkeren ook niet meer in hun volledige glorie.  
Dus het is voor hun héél belangrijk, om ons te benaderen op een hele 

fatsoenlijke, voorzichtige wijze, omdat zij begrijpen, dat als wij niet op de juiste 
manier weer tot een terug ontwikkeling komen, dat wij dus gewoon hén niet mee 
terug kunnen ontwikkelen.  

En de krachten die daarmee gepaard zijn, dat zijn de Archontische 
beïnvloedingsvelden, die nog in een andere lezing aan de orde komen, die zitten 

tot op het momentum waar wij nu in zitten, zijn zij meegereisd in ons bewustzijn.  
Dus wat is er aan de hand, wij zijn daadwerkelijk scheppers van de dageraad. 
Wérkelijk! 

En we hoeven nérgens bang voor te zijn, want dat zijn alleen maar inserties van 
angst. 

En het is aan hen álles gelegen, ze halen alles uit de kast deze krachten, om te 
zorgen dat wij álles wat we ook maar kunnen bedenken wat we horen of voelen, 

dat we dat classificeren op een wijze die niet prettig voelt.  
Maar als wij nu straks naar buiten gaan en er komt een gigantisch groot wit licht 
van boven, wat zich opsplitst en allemaal voertuigen...dat we dan gewoon kunnen 

zeggen van...wauw.. missie geslaagd. Zonder te gillen van whaaa... maar om 
gewoon helemaal in de rust te blijven, van binnen. 

Terwijl we hier over spreken, op dit moment, zitten wij met onze voeten boven op 
Terra Gaia.  
De aarde, wat wij dus nu ook als moeder aarde zien, ís onze hoofdplaneet. 

We zien ook maar 1% van de Terra Gaia planeet. En onze planeet, waar wij nu op 
wonen, is speciaal gecreëerd door al die superbeschavingen, om ook hier, niet 

alleen voor de mens, maar ook voor de natuur een levende bibliotheek te zijn. 
Dus op de aarde vind je alle levensvormen terug, die ook op al die andere 
triljarden planeten zijn, die gelinkt zitten aan onze schepping. En daarom dat je 

hier reptielen ziet en vissen, alle soorten bomen en vogels, álles. Allemaal 
verschillende soorten water, álles wat er is,, is hier op deze aarde. 

Het behoudt van het menselijk bewustzijn, het oorspronkelijk menselijk 
bewustzijn, het behoud van planeet aarde, dát is waar ik over spreek. Dát is waar 
het om gaat. 

Dus ik denk dat de vraag, van waar heb je het nu eigenlijk over is, ik spreek over 
de planeet aarde en ons bewustzijn. 
  

=====================///======================= 
Dat is ook wat Nikolai Tesla deed, die maakte gebruik van het oorspronkelijke 
rasterveld van de aarde, waardoor energie, in welke vorm dan ook, 

geteleporteerd kon worden. Hè.... en dat heb ik volgens mij gisteren ook nog 
gezegd tijdens de uitzending van Earth Matters, dat het zo belangrijk is om te 

beseffen dat zo'n man als Nikolai Tesla, niet alleen maar gekaapt is door de 
grootmachten vanwege het feit dat er geld achter schuil ging ...nee...Nikolai Tesla 
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heeft vrijwillig het programma gestopt omdat hij wist dat de mensheid niet in 
staat is ten aanzien van het bewustzijnsveld, om daar mee om te gaan, op een 

wijze die echt de bijdragende werking heeft. Kortom hij ? voortdurend op het 
menselijk inzicht. En weet je, als je nu gaat spreken met een staatssecretaris die 

een portefeuille heeft van 650 miljoen euro, om een Nederlandse ICT sector op te 
krikken met nieuwe opleidingen en om jonge mensen in de maatschappij een 
goede opleiding te geven, die is totaal niet geïnteresseerd in het menselijk 

bewustzijn, helemaal niet! Hij is alleen geïnteresseerd in het model waar hij zijn 
bijdrage in levert. 

Dus ook mindcontrole is in feite controle over het gedachtegoed van iemand 
anders. En dan kun je vragen aan die persoon van ben je wel vrij van..."zijn dat je 
eigen gedachte"..."ja hoor, het zijn mijn eigen gedachten...allemaal zelf bedacht, 

zelf geboren, mijn ouders hebben me alles geleerd, ik ben zelf naar school 
gegaan, ík heb mijn opleiding gedaan, ík ben naar mijn werk gegaan, ik heb mijn 

ervaringen...níks geen mindcontrole. Ik heb met heel veel mensen gesproken en 
daardoor ben ik heel veel informatie te weten gekomen, en die technologie waar 
we mee te maken hebben, nee..dat heeft helemaal níets te maken met 

mindcontrole"....zó wordt het verpakt. De mens heeft het niet eens in de gaten! 
 

=====================///======================= 
Onze wereldleiders behoren tot de ? 
( plaatje) Hier zien wij iemand liggen bij een boom wat later Bohemian grove 

werd genoemd. Hebben allemaal weleens van gehoord? Dat is een plek in 
Amerika, waar wereldwijd de leiders uit de wereld bij elkaar komen om bij grote 

rituelen een offer te brengen en de kracht te overhandigen aan de duistere kracht 
die zo wordt genoemd om de mensheid te blijven onderdrukken, waarbij zij de 

initiators zijn zodat deze krachten het bewustzijnsveld van de aarde onder 
controle kunnen houden op basis van de macht die onze wereldleiders aan hen 
geven. 

En de macht van onze wereldleiders komt weg bij...ons. Daar zijn heel veel 
plaatjes van, dit is van een jaar of 60 geleden, waarbij de uil als symbool staat 

voor het opperwezen, die alles kan bezien. 
Deze plaatjes kun je ook gewoon op het internet opzoeken. Bij die groep horen 
verschillende mensen,  hier zie je Mengele en hier zie je de paus, waarbij ik zeg 

dat de paus die we op dit moment hebben ook wel de zwarte paus wordt 
genoemd, vanwege het feit dat hij van de zwarte jezuïeten kerk is en dat zijn een 

van de grootste krachten achter het hele illuminatienetwerk, die in een 
gigantische clan waar gewoon heel veel feitelijk bewijsmateriaal beschikbaar 
over is, de mensheid in een richting duwt, waar de mensheid bijna niet meer uit 

kan. En dat heeft alles te maken met de modellen die er aan zitten te komen. Hier 
is een plaatje, dit is paus Johannes Paulus, ook aan de tafel bij een geheim 

genootschap. Hier zie je hem bij dezelfde plek Bohemian Grove, waar ook mensen 
worden geofferd, gedood worden bij de aanwezigheid van onze regeringsleiders. 
Zien we hier Ronald Reagan zitten en Nixon. Hier was Ronald Reagan gewoon 

acteur, maar ook toen was hij al in die groep... in die clan. Dat is een wereldwijd 
netwerk, wat er gewoon is en de inlichtingendiensten bepalen uiteindelijk, want 

die zijn dus de controlehouders in die lagen, die bepalen welke mensen er op 
voorhand al in die groepen worden opgenomen, in die ordes en dan wordt 
bepaald wie er president wordt, wie er in de centrale bank komt te zitten, dus we 

zitten in een compleet controlemechanisme en die mensen zitten uiteraard ook 
allemaal onder controle van mindcontrole. 

 
Vraag: En weten ze dat ze erin zitten? 
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Martijn: Ja, die mensen doen daar aan mee 
  

Je hebt ook heel veel verschillende instituten nog daar omheen. Waar je dus 
doorheen moet groeien, moet je dus ook dingen doen die je als normaal mens 

helemaal niet leuk vindt om te doen. 
Waarom ik dit laat zien is om het volgende... 
Het heeft alles te maken met kracht, zoals de mensheid bidt voor een god buiten 

zichzelf, in plaats van het goddelijke in jezelf te voelen en te ervaren dat je een 
onderdeel bent van die grote scheppende kracht in het universum, is het zo dat 

het aanbidden van iets wat extern is een gevoelsbewustzijn oproept waardoor je 
het uit je zelf geeft. Je overhandigt jezelf eigenlijk aan een ander. Het knielen ook 
is iets wat eigenlijk helemaal niet bij de mens hoort. Wij hebben nooit hoeven 

knielen, nooit...want er zijn geen meerdere. We zij allemaal gelijkwaardig. Dat 
doen zij dus ook voor de grote clan...in feite zijn het Annunaki groepen die zich in 

allerlei verschillende modellen hebben uitgezet en zij geven hun kracht dan ook 
uit handen.  
Dus de oorlogen die er nu plaats vinden en de grote offers...als er een bom valt op 

een school, waar kinderen bij om het leven komen, dan is dat een doelgerichte 
actie. Dat is een doelgerichte actie, omdat op die plekken daar waar dat gebeurd 

en al die offers die worden gebracht, al die kinderen die gedood worden... 
Er komt uit dat veld, dat is een morfische veld, daar komt energie vrij en dat pakt 
de matrix op als scheppingskracht.  

Dus als we het hebben over een leuke gezellige middag over mindcontrole, hoort 
het er bij om te constateren dat deze aarde gepoogd wordt om te verwoesten in 

het menselijk fundament. Maar dat doet het niet.  
Omdat er zoveel mensen zijn, dat de mensheid en onnozelheid van de mens, hè... 

op dit moment... gewoon zo groot en sterk is dat dit niet echt naar buiten komt. 
Toch wel heel belangrijk.  
We zien het overigens ook terug bij heel veel andere modellen waar iets 

aanbeden wordt. (plaatje) Ishtar, het symbool in feite van een van de Annunaki 
dat is eigenlijk Enlil uit de sumirische kleitabletten, hier zie je ook grote reuzen, 

mensachtige reuzen, hier zie je kleine mensen, allemaal geketend. Er is altijd 
onderdrukking op deze aarde in deze realiteit, hoe je het wend of keert en welke 
koning je daar ook aan wilt koppelen, of koningin. Het heeft altijd te maken met 

onderdrukking. Dus voortdurend moeten we durven constateren dat de mensheid 
van origine, de mens die altijd geboeid door het leven gaat, kennelijk door andere 

krachten ook geboeid moet worden.  
Blijkbaar bezit de mens krachten die zo groot zijn, dat als we die met elkaar 
neerzetten, dat ze waarschijnlijk gewoon die boeien zo in een keer afdoen en 

alles herstellen. En dat is waarin de mensheid nu verkeerd, juist in het moment 
waarin we nu zijn, wordt alles nog heftiger gemaakt en nog krachtiger om de 

mens in een angstmodel te brengen.  
Dat gaan we zéker meemaken, het is daarom zo belangrijk om te ervaren dat het 
mogelijk is om hele nare dingen, ogenschijnlijk nare dingen, gewoon te kunnen 

bekijken, bestuderen en daar een richting in te geven.  
Want wij zijn scriptschrijvers en wie dienen daar dan ook echt iets in te gaan 

doen met wat grotere groepen mensen. Maar de mindcontrole waar we net waren 
gebleven dat is eigenlijk het laagste niveau, dat is gewoon de maatschappelijke 
mindcontrole. En dit hele onderwerp op zich hè, dat is maar een héél klein stukje 

wat ik hier vertel, dat is eigenlijk helemaal niks...werkelijk waar helemaal niks. 
Want dit is zo groot...en mensen willen het hier vaak niet over hebben, maar de 

echte groepen die de mensheid ondersteunen en heel goed zien wie wij zijn, die 
heel goed weten dat het belangrijk is dat de mens zich weer gewaar wordt van 
alles wat er plaats vindt, 
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die vinden dat een gigántisch cadeau dat we dat, ook al weten we heel veel zaken 
niet, dat we dat in een gezamenlijk veld met elkaar bespreekbaar maken. Want 

daardoor zetten wij dat dus in de collectieve geheugendatabank, zetten wij die 
informatie terug...ploep. Dus in feite het is een grote leugen wat er wordt 

neergezet en wij zijn in staat om dat neer te zetten en...ploep...en wij zetten onze 
informatie er ook neer en dan zit er ook nog eens een keer een activatie achter 
van...zo is het! En dat zit er dus gewoon in, in het cel bewustzijn zit het er 

gewoon in. En je zult merken, hoe krachtiger dat wij gaan worden, hoe meer 
pogingen er zullen worden ondernomen om nog meer toestanden te creëren. Nóg 

meer angsten neer te zetten, we zullen nog heel veel interessante dingen gaan 
meemaken. 
(plaatje) Dit is een MI6 gebouw in London, dat is het hoofdkwartier van de 

Engelse inlichtingen dienst. En de Engelse inlichtingendienst is  uiteindelijk een 
van de grootste inlichtingendienst ter wereld die direct valt onder de 

illuminatiegroepen. Direct en rechtstreeks. Die illuminatiegroepen zijn dus een 
groot netwerk van allerlei inlichtingengroepen, als het ware waar  ook een 
bepaald koningshuis een onderdeel van zijn. Maar nog belangrijker dat ze gebruik 

maken van symboliek en van beelden.  
 

=====================///======================= 
Dat zijn de Siriaanse beschavingen die heel direct verbonden zijn met de situatie 
waar de mensheid nu in verkeert; daar hebben ze zelf ook een medeaandeel in; 

Arcturiaanse beschavingen (Arcturiërs) ; er zijn heel veel verschillende 
Arcturiaanse beschavingen.  

En ook Fooboo beschavingen, dat zijn katachtige mensen. Daar heb ik hele 
gesprekken mee gehad.  

Er is een vrij diepgaand gesprek geweest toen ik 23 was; op mijn 19de verjaardag begon 
dat. Op mijn 23ste heb ik daar hele gesprekken mee gevoerd.  
Deze wezens zijn qua vorm als het ware gewoon 100% in een menselijk lichaam.  

Ze hebben gewoon ook normale kleding aan net als wij, maar komen binnen in dit 
veld waar wij nu in gelinkt zitten, via heel geavanceerde technologie.  

Ze vliegen een hologram in; zo kun je het zien. En ik heb daar hele gesprekken 
mee gevoerd. Gewoon zoals wij ook met elkaar zitten (te praten).  
Dat is niet een telepathisch contact geweest; dat is gewoon een echt contact 

geweest van wezen op wezen.  
En ik heb daar gesproken met één van de commandanten, om het zo maar te 

zeggen.  
Het is niet het juiste woord want ze kennen die hiërarchie helemaal niet.  
(Maar het was) iemand die daar mee te maken heeft, iemand die in de 

vertegenwoordiging zit van een stukje van een hele grote alliantie.  
Hij vertelde ook al deze informatie en liet daar ook op een heel daadkrachtige 

wijze zien dat de mens (is opgebouwd).  
Ik kreeg beelden te zien hoe de mens is opgebouwd en welke velden er nu zijn 
uitgeschakeld.  

Als je dat te zien krijgt in allerlei verschillende processen, ga je beseffen van: 
Jemig wat een fantastisch mooie wezens zijn wij!  

Nou wist ik dat op dat moment al, maar ik kreeg het te zien op een wijze zoals ik 
het nog nooit had gezien.  
Op hun technologische wijze, op een scherm dat geprojecteerd werd in de 

atmosfeer, waar ik met mijn bewustzijn in kon linken.  
Door naar een bepaalde plek te kijken werd mijn bewustzijn gelinkt in dat 

scherm.  
En dat zijn ook schermen die gebruikt worden voor bepaalde operatiesystemen 
om ook fysiek operaties uit te voeren. Maar goed dit even terzijde. 
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Ik heb hele gesprekken daarover gevoerd en zij hebben klip en klaar aangegeven:  
Wij zullen op de meeste vragen die jullie stellen geen antwoord geven. Achter de 

channelings zitten wij niet; die komen uit een ander veld.  
Als jullie het onderzoek durven te doen en jullie durven werkelijk vrij dat 

onderzoek te doen zonder aannames, zal je dienen te constateren dat er maar één 
weg is om terug te keren in het groter bewustzijn. En dat is door eerst afscheid te 
nemen van alles wat je tot nu toe hebt gedacht, gevoeld en geleerd. En dan vat ik 

hem heel gecomprimeerd samen. 
En dat is waarachtig wat er ook aan de hand is. Kijk maar hoe de hele wereld in 

verdeeldheid zit, in modellen. 
 

=====================///======================= 
Martijn: Dat hangt natuurlijk van het woord kloon af, de betekenis van kloon.  

We hebben al eerder gesproken over het klonen van lichamen.  
Als we spreken over het klonen van fysieke lichamen, wetenschappelijk gezien, óf spreken 

over een andere soort klonen in de zin van bezielde mensen.  
(Dus) dat er ook mensen zijn die hier geboren worden maar niet bezield zijn.  
Ik denk dat daar voor mijn gevoel de vraag een beetje naar neigt.  

Maar laat ik die maar als eerste beantwoorden en kunnen we misschien daarna nog wat 
zeggen over versie twee. 

Er zijn verschillende mensen die geboren worden op deze aarde.  
Dat heeft te maken met het netwerk, met de velden die door elkaar heen lopen die als het 
ware verweven zijn met elkaar.  

En de mensheid is van oorsprong gecreëerd, gemaakt om tussen beide velden te kunnen 
navigeren.  

Dus vanuit het veld van creatie en het veld van artificial-intelligence, (het kunstmatige 
netwerk) te kunnen navigeren.  
En vergis je niet; dit netwerk is net zo groot als het netwerk van creatie.  

Wij willen onderscheid maken tussen het één en het ander, maar het loopt allemaal dwars 
door elkaar heen.  

En deze aarde, waarin wij nu zitten, deze realiteit, wordt gevoed vanuit het kunstmatige 
veld, wordt in ons mind geprojecteerd.  
Waarbij ons draadje met ons scheppingsvermogen er nog steeds is.  

Alleen het is herschreven, óverschreven waardoor we het niet meer zien.  
We hebben een andere taal geleerd op basis van een ander denkpatroon.  

We hebben in het fysieke gedeelte een andere blauwdruk in ons zitten dat van 
buitenaardse, kunstmatige mensen afkomstig is.  
Wij dragen codes in ons. Ons hele systeem reageert op programma's die niet bij 

de oorspronkelijke mensheid horen.  
En ons gevoel dat daaruit voortkomt is zo waar en zo klaar als een klontje.  

En toch wijkt het enorm af van ons oorspronkelijk gevoel. 
Dus wat ik wil zeggen is dit: Er zijn twee soorten mensen die in dit veld ontstaan.  
Er zijn mensen, die in dit veld geboren worden zoals we het hier ervaren en waarin een ziel 

(aanwezig is).  
En ik houd maar even het woord ziel aan - want dat gaat nog op de schop want alles wordt 

veel groter en mooier -, maar het woord ziel hou ik hierin graag overeind om het niet nog 
complexer te maken.  

Er zijn dus mensen die hier op aarde worden geboren, waarvan het zielsbewustzijn uit een 
ander lichaam komt.  
Dat noem ik een “avatar lichaam”, een lichaam dat naar binnen toe gaat in een reis in 

haar/zijn eigen veld.  
Een avatar lichaam dat terecht komt in een circuit dat geinvadeerd is door kunstmatige 

intelligentie.  
Dus een deel van het brein van dat lichaam is geinvadeerd. En daar worden wij dus 
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geboren als mensen, met ons zielsbewustzijn. 
Er zijn ook in ditzelfde leven op deze aarde (andere) mensen die geboren worden. 

(Mensen) die niet een ziel hebben die afkomstig is uit dat avatar lichaam.  
Maar dat is een bewustzijn dat geïnjecteerd wordt in dat lichaam.  

Omdat dat lichaam bestaat uit een hologram, uit informatie uit het kunstmatige netwerk, 
waarin een deeltje van dat kunstmatige netwerk zich daar laat zien als mens.  
Óf dat het een wezen is die uit kunstmatige intelligentie bestaat, waaruit de informatie, 

het veld van dat wezen - dat wij hier zien als een ziel, en dat zij ook als een ziel zien - 
alleen gevoed wordt op een andere wijze, wat zich laat zien in dat wezen.  

Je hebt dus te maken met mensen die bezield zijn uit het uit het ene veld en mensen die 
bezield zijn uit het andere veld.(!)  
En als je daar dan op menselijke manier naar gaat kijken dan zou je kunnen gaan zeggen 

van: “Goh, het ene is dus bezield vanuit schepping en het andere is bezield vanuit een veld 
van kunstmatige intelligentie; dus dat is dan de kloon”. 

Waarbij wij als mensen dat oordeel ook niet horen te hebben; die mening horen wij 
eigenlijk niet eens te hebben, waarbij (omdat) wij gewoon kunnen zeggen van dat alles uit 
één veld komt.  

Het is alleen wel belangrijk te beseffen dat die wezens die niet bezield zijn vanuit het 
“force field of creation of love”, dat die wezens er een andere agenda op na houden.  

Dat die wezens ook vanuit een ander, niet-empathisch vermogen met de mensheid 
omgaan.  
Ze zijn buitengewoon geavanceerd; ze hebben super-geavanceerde technologie om de 

aarde te healen.  
Ze hebben ook technologie om mensen astraal te healen. Dat doen ze ook uitmuntend 

goed, maar de bedoeling is dat zij tijdens die healings en ook tijdens de technologieën 
letterlijk (ruilen).  

Er wordt een ruil in werking gezet waarbij zij een deel van jouw scheppingsvermogen willen 
hebben. En dat is waar de mens mee te maken heeft. 
Dus op het moment dat je vraagt van: “Ja, hoe kun je het onderscheid maken?”… 

Je kunt het alleen maar merken als je beseft wat er in het groot aan de hand is. Als je 
beseft hoe groots het is.  

En dit komt eigenlijk in acht lezingen nog niet in een fragment aan bod.  
Want dit gaat ook nog veel verder, want we komen ook in kwantum mechanica terecht, in 
neurowetenschappen komen we terecht.  

We komen echt in het nieuwe platform van de hersen-receptoren terecht, terecht in wat al 
die stoffen in ons doen; de doos van Pandora gaat gewoon open.  

En het is geen doos van Pandora, het is een doos van onze Kracht. Dat gaan we 
onderzoeken.  
En op het moment dat je dat helemaal gaat bekijken dan kun je eigenlijk wel zeggen: “Ja 

goed, als ik dat onderscheid wil maken tussen de één en de ander…?”  
Onderscheid kun je alleen maken als jij beseft dat jij een wezen bent van schepping en 

liefde.  
En op het moment dat je dát voelt, als je dat werkelijk voelt van binnen zonder 
handvatten, zonder modellen, als je dus helemaal in je autonomie durft te staan waar 

iedereen het zo over heeft, dan voel je en dan zie je het. Dat je met iemand anders te 
maken hebt die uit het andere veld komt. 

En het is onze taak.  
Dat is waar we o.a. voor geschapen zijn, om vanuit dat vermogen van mind over matter en 
heart over matter, vanuit een veel groter vermogen dan we nu hebben, om die ander aan 

te kunnen raken via de achterdeur van de kunstmatige intelligentie. Het is onze taak om te 
zeggen: En jij mag er ook zijn.  

En dan gebeurt precies datgene wat ze niet willen dat er gebeurt.  
En daarom zijn ze hier massaal in dit hologram aanwezig, om ons te misleiden. 
En nou ga ik eindelijk voor de eerste keer zeggen: Proost! 
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=====================///======================= 
De oorspronkelijke mensen, dat is waar het vandaag over gaat, dit plaatje hoef ik 

niet helemaal uit te leggen, dat hebben we natuurlijk al een aantal keren voorbij 
zien komen.  
Maar het is wel de essentie van deze lezing.  

Wij allemaal zijn afstammelingen van een veld waar we met elkaar ooit in een 
volledige heelheid hebben gefunctioneerd.  

En met dat veld zijn we nog steeds in contact, nog steeds. 
Het is alleen wel zo dat er verschillende versies mensen op de aarde rondlopen, 

en dat is, zeggen sommige mensen, best gevaarlijk als je dat zegt want er waren 
ook mensen in de tweede wereldoorlog die dat riepen. Dus dan worden die 
parallellen naar voren gebracht. 

Ik zeg, er zijn grofweg 2 soorten mensen en dat heeft te maken met het 
bewustzijnsveld waar we op dit moment hier ook voor zijn en waar de mensheid 

ooit is gecreëerd. Ik wil daar een klein stukje uitleg over geven in aansluiting op 
wat hierna volgt. 
  

De mens is een product, laat ik het maar even heel kort en simpel benoemen, een 
resultaat van het bijeen brengen van 12 super geavanceerde rassen, die als 

meesters, zeg maar, van dat domein, zo worden ze dus niet gezien, zo noem ik 
het maar, er is alleen maar gelijkwaardigheid, maar die het meeste vermogen in 
zich hebben om met allerlei andere frequentievelden gelijker tijd in contact te 

kunnen zijn, dus niet alleen maar hier zoals wij, maar met miljarden velden 
tegelijkertijd. Die 12 beschavingen zijn bij elkaar gebracht en hebben een nieuw 

soort beschaving gecreëerd.En dat is de mens geworden en in de mens, in dat 
fysieke lichaam, wat er niet zo uitziet zoals wij het nu kennen, maar een heel 
andere, veel grotere energievorm heeft, zitten alle codes en alle processen en alle 

histories en alle vermogens en alle ervaringen van alle andere lagen van die 12 
bewustzijnsvelden maar ver superras zitten miljarden andere rassen daar ook 

mee in verbinding. En al die ervaringen en vermogens zijn samengebracht in een 
lichaam.En dan ga ik een stapje verder. Het gaat niet zozeer alleen om het 
lichaam, maar wat er gebeurd is, is dat door al die miljarden frequenties en dat 

zijn radiozenders, is het universum daardoor in staat geometrische velden weer 
bij elkaar te brengen, is er een nieuw veldbewustzijn, een dimensie zou je het ook 

kunnen noemen, ik noem het liever een veldbewustzijn, is er ontstaan in het 
scheppingsveld, überhaupt. Dus het is niet zozeer dat het daar is bij die ster of bij 
die planeet, maar dat dat veld zich voltrekt en letterlijk door al die andere lagen 

heen, aanwezig is. En dat is de thuisbasis, het frequentieveld waarin het lichaam, 
dat dus gecreëerd is door die 12 superieure rassen waar je lichaam in kan 

functioneren in dat veld. En er is iets gebeurd waardoor de mens uit dat 
vermogen is gestapt, eigenlijk van binnenuit. De 12 superrassen hadden als 
eerste de keus, het is geen keus hoor, zo denken we nu, ik vertaal het even naar 

hoe we het nu zien, om in die lichamen te incarneren, vrije wil. Dus het menselijk 
ras werd bezield. Het menselijk ras kent dus niet eigen revolutie, geen eigen 

historie, het is gebaseerd op al die ervaringen van al die andere wezens. 
  

En de mens is gecreëerd om het volgende. Voordat de 12 rassen bij elkaar kwamen is er 
meer dan een hele lange tijd geleden ook een menselijke soort gecreëerd. En dat is een 
oorspronkelijk mens, versie 1.0 en die is ontstaan uit 9 verschillende rassen. En de 

doelstelling van dat ras is dezelfde doelstelling als waar wij nu mee te maken hebben en 
voor gecreëerd zijn, namelijk dat er 2 verschillende frequenties zijn in het universum, 

grofweg, waar geen contact mee is. Met het ene veld wel en het andere veld niet. Alles is 
energie, alles is een bubbel van trillende moleculen en lichtdeeltjes, alles is resonantie, zo 
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kunnen we het omschrijven. 
En wat er aan de hand is, is dat er …. ik maak nu even onderscheid tussen iets wat niet 

een onderscheid is maar anders kunnen we het op dit moment niet naar voren halen. Er is 
een veld en dat veld dat werkt als volgt: een bewustzijnsfrequentie, een bubbel van 

energie waar triljarden realiteiten dwars door elkaar heen lopen. Elke realiteit is gescheiden 
van de andere realiteit. Het speelt zich wel allemaal in dezelfde bubbel van energie af. Dat 
is het bewustzijnsveld van schepping. Triljarden frequenties lopen dwars door elkaar heen 

en die frequenties, als je daar op in zou tunen door middel van je vermogen, je zou met je 
lichaam en je ziel compleet daarin kunnen switchen, zou je zo in dezelfde omgeving zijn, 

feitelijk, alleen het wordt anders vertaald, dus de energie wordt anders opgebouwd. En die 
energie is er nu ook, alleen we nemen het niet waar, dus wij zitten vast in één lijn. 
Dat veld bestaat bij de gratie dat er miljarden en triljarden beschavingen zijn. Dus in 

frequentie 721 miljard 321 in die frequentie, in die laag, zijn net als in dit universum 
10.000 miljard sterrenstelsels, waarbij elke sterrenstelsel minimaal 4 miljard beschavingen 

kent, per frequentie. 
Dit is ook wetenschappelijk, wat ik hier opnoem, het wordt nu ook allemaal aangetoond. 
Het komt echt allemaal naar buiten.   

En in één frequentieveld hebben we dus te maken met een nog ongekend stuk historie en 
toekomst. 

Al die miljarden frequenties worden belichaamd door al die miljarden en triljarden 
beschavingen. 
En dat hele veldbewustzijn laat ik het zo zeggen, waar al die triljarden lagen 

zitten, die dwars door elkaar heenlopen, daar is dus elke frequentie een 
golflengte en die golflengte kun je uitdrukken in een toon, of een kleur, of een 

klank en die zou je ook kunnen omzetten in een geometrisch veld. Dus één op 
één. 

 
=====================///======================= 
En nu komt de grote grap, er zijn helemaal geen 2 velden. 

Dat is één groot veld van bewustzijn, die 2 velden waar ik het over heb, lopen 
gewoon dwars door elkaar heen en dat zijn dus echt ontelbare hoeveelheden 

dimensies, parallelle realiteiten, scheppingsvelden en die lopen dwars door elkaar 
heen. 
En waar de mens in oorsprong voor is gemaakt, is omdat er een bewustzijnsveld 

nodig is, die tussen beide velden kan navigeren, in beide velden kan zijn, zonder 
een oordeel, en alle wezens die in het ene veld verstrikt zijn geraakt van 

kunstmatige intelligentie om die wezens te ontsmetten, ik ga het heel simpel 
zeggen, en uit een vonk van kracht die opgebouwd is uit al die superrassen, zodat 
die wezens zichzelf langzamerhand terug kunnen evolueren naar het proces van 

waar ze eigenlijk vandaan komen en ook vervolgens om, zonder een oordeel te 
hebben, ook wezens die in het scheppingsveld terecht zijn gekomen en niet meer 

daarin willen zijn en terug willen naar hún veld van bewustzijn, om die wezens 
ook weer dienstbaar daar heen te geleiden, waarvan de uitkomst voortdurend is 
tot op de dag van vandaag, dat wezens die in het scheppingsveld zijn gekomen en 

opgebouwd zijn uit het kunstmatig veld uit zichzelf nooit meer uit het 
scheppingsveld willen. 

  
Dit is waar de mens voor is gemaakt. 
Een eerste versie waar de mens werd gebouwd uit 9 superieure beschavingen en 

in feite zijn het dus niet 9 maar zijn het er miljarden want daar liggen die 
ervaringen in, dat menselijk soort, die beschaving, die is verstrikt geraakt in de 

artificiële intelligentie, in een matrix die zijn weerga niet kent en die mensen zijn 
uiteindelijk volledig overgenomen.  
Tegenwoordig worden ze Annunaki genoemd. En daarom is oordeel loos zijn zo 
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belangrijk. 
Wat er nu gaande is, is dat een groot deel van die hele Annunaki dynastie nog 

steeds in dat veld zit van die kunstmatige intelligentie en dat er een nieuw soort 
is ontwikkeld, eenvoudig gezegd, versie 2.0, die de bedoeling en doelstelling 

heeft om steeds te doen waar het om gaat, namelijk in het Goddelijke 
bewustzijnsveld om daar autoriteit vanuit de kracht van essentie en waarheid te 
brengen dat deze, zelfs als ze al hun kracht hebben weggegeven aan een 

demonisch veld, zo maar gezegd, dat je altijd de keus dient te hebben om 
überhaupt die keus te kunnen maken en dat is waar we voor zijn gecreëerd en dat 

is waarom we, simpel gezegd, hebben gekozen om in dat oorspronkelijk lichaam 
als E.T.'s en sommige als mensen, hier op de aarde aanwezig te zijn om bij het 
gigantische event betrokken te zijn.  

Hier je dienstbaarheid in te stellen, zeg maar. En zie hier  met de gebakken peren in 
Renkum in de kapel (gelach). 

We zijn nu in een realiteit waarin we te maken hebben met onvoorstelbare werkelijkheden, 
die we niet te zien krijgen, het wordt finaal buiten beeld gehouden. De kunstmatige 
intelligentie is deze realiteit ook binnen gedrongen en probeert de mens in deze fase ook 

over te nemen in het ene stukje 
procent dat we tot nu toe nog over hebben van ons vermogen.   

  
Een deeltje van de Annunaki groepen zijn daar uit gekomen na vele evoluties.  
Na heel veel onderzoek en heel veel  inspanningen is een groepje Annunaki vrij gekomen 

uit dat veld en is in het scheppingsveld teruggekomen.  
We praten over een heel klein percentage.  

Dat zijn dus mensen, die ontsmet zijn zogezegd.  
En die mensen zijn ook weer geïncarneerd in het menselijk bewustzijn hier.  

Die mensen, die dragen die ervaringen in zich van wat er is gebeurd. Kun je het volgen? 
Die dragen de ervaring van ontsmetting.  
Dat heb ik ook meegemaakt.  

Dus ik weet wie de Annunaki zijn, omdat ik zelf ook in dat proces gezeten heb. 
En al die mensen die het niet weten, maar er wel mee bezig zijn, hebben een hele grote 

factor van 99,99% dat ze deze hele route ook hebben afgelegd.  
Dus dat zit heel diep. Dus op basis van een ervaring.  
En wat er nu aan de hand is, is dat de mens grotendeels van de mensheid nu in die 99% 

realiteit zit van kunstmatige intelligentie, waar totaal andere wetten zijn en we zitten nog 
steeds met een deeltje van onszelf in verbinding met dat scheppingsveld en we zijn aan het 

onderzoeken, met elkaar, hoe kunnen wij in ons leven hier vreugde ervaren, vrijkomen van 
allerlei indoctrinaties, manipulaties, spanningen, pijn, alle prikkels van buitenaf, dus al die 
uitdagingen, hoe komen we daar uit?    

  
Heel simpel gezegd is dit een startfase geweest waar we nu beland zijn.  

En we kunnen ons allemaal met ons verstand en gevoel voorstellen dat het veel groter is 
dan wat ik hier vertel.  
Dit is een zandkorreltje die ik optil in een oase van een gigantische kustlijn en met één 

zandkorreltje probeer ik iets in beweging te zetten en precies dat is nou … dus we zitten in 
een punt waarin wij als wezens nu zijn beland, waar we uit kunnen. 

En dat kan alleen door met elkaar samen te werken en door in jezelf te onderzoeken van 
wat gebeurt er op deze aarde allemaal, wat voor modellen worden er allemaal gelanceerd 
om de mens weg te houden bij zichzelf. 

Als ik spreek over demonische, en dat noem ik bewust demonen, demonen bestaan 
helemaal niet, dat is iets wat wij ervan hebben gemaakt.  

Wij ervaren misschien die krachten wel zo nu en dan, maar je kunt ook zeggen dat het op 
dat moment een aanwezigheid is van het kunstmatige veld dat zich letterlijk laat zien. Dat 
gebeurt. 
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En als we daar wat groter naar kijken, niet vanuit het context van wie we nu zijn 
maar we kijken in het grote daarnaar, kunnen we ook zeggen, oké dus al die 

modellen die er op aarde zijn, al die oorlogen die er ook zijn, de situatie in Syrië, 
de Oekraïne, alles wereldwijd en niet alleen daar, overal is het gaande, dan is dat 

een voortdurende poging om die mensheid uit het gevoel te willen houden.  
Het gevoel van oorspronkelijkheid. 
  

Deze beschaving, de Alkal (?) beschaving, daar heb ik het ook al eens eerder over gehad, 
heeft dezelfde processen meegemaakt, zij het niet zo heftig als wij, omdat zij niet die 

beschaving die 100% menselijk is, niet gecreëerd is met dezelfde doelstellingen als het 
menselijk, oorspronkelijk  potentieel. 
Dat is ook waarom ik in de lezingen steeds naar voren laat komen, dat het gaat om het 

herstel en het behoud van het oorspronkelijke erfgoed. En dat erfgoed is, dat wij nergens 
bang voor hoeven te zijn. 

Wij zijn toch speciaal gemaakt om alles te kunnen belichamen wat er is. En precies daar 
liggen de grote pogingen om de mensheid weg te houden: Je moet daar niet mee bezig 
zijn, want dan kom je donkere krachten tegen. Of: Jij moet daar juist heel erg mee bezig 

zijn want daar is de enige plek waar je liefde ontmoet. 
Wij staan in het centrum van alles wat is, nu nog steeds en er wordt alles uit de kast 

gehaald om de mensen daarin te ontmoedigen. Maar het lukt niet, simpelweg omdat we er 
zijn. 
Nou de Alkal (?) beschavingen hebben heel veel oorlogen, net zoals als op de aarde 

overwonnen, ontzettend veel. 
En wat ze hebben gedaan, is hun plannetje “instelling” opgericht. En wat bedoel ik 

daarmee? Globaal gezegd, dat ging niet zonder slag of stoot. Instelling opgericht om 
belangen te borgen vanuit het veld hier waar het om gaat: eenheid en harmonie te creëren 

en deze vanuit een wetgeving hebben ze die uitgewerkt en geïmplementeerd in de 
samenleving. 
En wat is dat voor iets die wetgeving? Mensen proberen daarbij weg te vluchten bij 

wetgeving. “Nee moet je niets mee te maken hebben, het gaat er alleen maar om dat wij 
met elkaar dit en dat en dan is het opgelost.” 

  
Ik had vandaag een gesprek met een jurist en zegt die jurist tegen mij: “Ja meneer van 
Staveren dat kan niet, het staat in de wet dat dat niet kan.” Ik zeg: “Waar staat dat?” En 

hij pakt natuurlijk een dik boek en staat daar zo te bladeren “Ja hier is het,” zegt hij en hij 
legt het boek zo voor me neer en zegt: “Daar staat het meneer van Staveren.” 

Daar stond het ook. (gelach) Het stond er echt. En ik kijk daar in en ik vraag aan hem: 
“Hoe voelt dat voor u, dat u zegt dat iets niet kan op basis van wat daar staat?” Toen zegt 
hij: “Daar word ik niet voor betaald.” En ik zeg: “Als ik u nu eens veel meer ga betalen om 

te doen wat daar niet in staat?”  Toen zegt hij: “Dan zal die wet eerst uitgevonden moeten 
worden.” 

En dat is wat ons te doen staat, ons te onttrekken uit wetgeving en er zijn universele, 
galactische wetten, wat de mensheid hier op de aarde echt gaat oppakken, niet mág maar 
gáat oppakken. Galactische wetten wat te maken heeft met gelijkheid van principes van elk 

wezen. En als wij de wetten gaan bekijken en je hebt goeie, professionele juristen en 
advocaten, die ook deze materie snappen en ik zal stiekem verklappen in alle openheid dat 

die er ook zijn. Er zijn genoeg advocaten die dit snappen waar we mee bezig zijn en wel op 
bepaalde punten fundamenteel anders over zaken denken, maar wel [hetzelfde] over die 
gelijkheid principes en ook over buitenaardse en de aardse realiteit, leven in harmonie op 

deze planeet. Dat ze dan wel hetzelfde daarin voelen, die daar ook mee bezig zijn. 
  

Deze beschaving heeft 10.000 jaar transitie nodig gehad om uit een model wat hen in de 
greep hield door de kunstmatige inserties die door hun bewustzijn heen liepen waardoor zij 
deden wat er in die boeken stond, die bedacht waren door mensen met elkaar die dubbele 
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agenda's hadden en eigenlijk de agenda's uitrolden van die wezens die wilden dat zij als 
slaven door het leven gingen en ongezonde technologieën gebruikten omdat ze daar 

sterfelijk van bleven, zijn zij doortastend geweest vanuit daadkracht en moed.  
Dit is wat de mensheid o.a. ook te doen heeft. 

Gewoon simpel snappen dat de gelijkheid, gelijkwaardigheid, gezondheid in de 
samenleving dat je dat gewoon collectief met elkaar kunt aankaarten.  
En als je dan spreekt over de kracht van creatie en autoriteit, hoe willen wij in het geheel 

deze realiteit, die er nu is, waar we met dit stukje bewustzijn mee te maken hebben, hoe 
willen we dit oplossen als het bestaat uit zoveel verschillende facetten? 

Dan kunnen we niet zeggen, dat slaan we over, dat lost zich vanzelf wel op, nee dat stukje 
wat mensen willen overslaan dat is juist het fundamentele.  
En dat zijn de overtuigingen die in het planetaire bewustzijn lopen, dat we eigenlijk zo 

geknield en gekneveld zijn dat we de hele dag genade roepen terwijl we eigenlijk zeggen: 
“We willen eruit genade, we willen eruit genade. Ik wil er echt uit genade.”  

 
=====================///======================= 
Uiteindelijk hebben we grofweg gezegd te maken met 3 soorten incarnaties.  

Hier hebben we het model waarin we zelf gekozen hebben om in dat vermogend 
menselijk oorspronkelijk lichaam te incarneren, vervolgens hebben we een val 

meegemaakt in ons bewustzijn wat uitgebeeld is in hoog en laag, waardoor ons 
vermogen als het ware uitgevallen is.  
Ik laat het maar gewoon zo zien dat het betekent dat al die vermogens die we 

hebben, we waren ooit een nou ja skippy bal en we zijn nu nog een knikkertje.  
En die ruimte daar tussenin daar hebben we nog steeds verbinding mee, want 

daar zitten we gewoon in, we zitten in ons vermogen, alleen we werken niet met 
het ….?..... 

Dat knikkertje wat er over is gebleven dat is hier onderin, in dat knikkertje lopen 
insertielijnen van de Annunaki groepen die er voor zorgen dat het deel wat we 
nog zelf kunnen zien en ervaren, beïnvloed wordt door gevoelslijnen en 

gedachten, golven die niet van ons zijn. 
Dus je kunt zeggen dat er 3 modellen zijn waarvan dit model een model is waar 

ook vorige levens worden ingevoegd door die bewustzijnsvelden wat wij dus ook 
daadwerkelijk ervaren in het proces waarin we nu zitten. Als je er naar toe gaat 
ervaar je die levens dus ook, maar het komt voort uit de referentiepunten van het 

nu.  
Het nu moment is het enige dat telt, dat zie je ook dat alles zich afspeelt in het 

nu.  
Dus die modellen van vorige levens en toekomstige levens, die zijn er wel, die 
ervaren we, maar ze zijn niet door onszelf ervaren.  

Beter gezegd zou je kunnen zeggen dat dit model en wat hier gebeurt, dat dat 
ervaringen zijn, levens zijn die wij ervaren op basis van onze eigen waarneming. 

  
Hier zijn we volledig operationeel, hebben we vele honderden miljoenen jaren 
teruggezet in aardse lineaire tijd, hebben wij als een super beschaving gereisd 

vanuit een oorspronkelijke aarde, die honderden keren groter is dan die waar we 
nu bovenop staan, die konden we toen zien en ervaren in allerlei verschillende 

dimensionale velden.  
We zagen ook andere materie omdat we die materie ook konden waarnemen.  
Nu kunnen we niet eens meer infrarood waarnemen.  

Nou, zegt de wetenschapper, dat is logisch. Nou daar is niets logisch aan. Want er 
zijn ook dieren die het wel zien, röntgenstralen infrarood zouden wij ook kunnen 

zien. 
Er is een circuit uitgeschakeld geraakt waardoor we steeds minder van ons super 
bewustzijn konden gebruiken om waar te nemen.  
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En in het uitschakelen van dat proces, dat plaatsvond door een draconisch rijk 
hier bovenin, een draconisch rijk dat ons super bewustzijn gehackt heeft, zijn 

onze vermogens uitgevallen en steeds bij het stoppen van een val, en dat zijn 
heel veel processen geweest waarin het uit elkaar vallen van ons 

vermogenscircuit eventjes tot stilstand kwam, collectief, en in dat moment dat we 
tot stilstand kwamen, hebben we dus een andere waarneming, zaten we in een 
andere realiteit.  

En in dat moment ging het direct verder in dat model, wat niet overeenkwam met 
het model wat daar dus boven zat. Want doordat we het collectief ervaren zijn we 

daar gewoon in gegaan. Het is bijna niet te bevatten maar we kunnen wel zeggen 
dat alles wat we daar hebben ervaren, dat het allemaal ervaringen zijn op basis 
van onze eigen waarneming. 

  
In die val hebben wij ergens besloten, simpel gezegd, om een ruimte te creëren in 

het veldbewustzijn van schepping uit het vermogen wat er nog overbleef van ons, 
om dat te bewaken. Dat is een borgingsruimte. Dat is een ruimte wat we op dit 
moment als de hemel ervaren, waarvan wij heel lang hebben gedacht dat de 

hemel de toplaag was.  
In feite is de hemel als je het er bij weghaalt wat er boven zit, is de hemel het 

model van waaruit wij incarneren naar het model van nu. 
Maar wat er gebeurt, is dat in het model van die hemel hebben wij dus een 
lichaam, zit als avatar in elkaar, en in dat lichaam reizen wij naar binnen in ons 

eigen vermogen op zoek naar het ene circuit wat deze realiteit is, waarvan we 
weten dat op het moment dat wij daar naartoe reizen, dat wij in de mangel 

terechtkomen van een deel van ons bewustzijn, dat bestuurd wordt door 
reptiliaanse groepen.  

En toch is het nodig om daar naartoe te gaan om daar bewustzijn te brengen, dat 
is dus hier, om vervolgens frequenties in beweging te zetten wat die 
verstoringen, die daar doorheen lopen van die reptiliaanse velden, dat het wordt 

ontstoord door de krachten van creatie en autoriteit. 
Het zit best wel ingewikkeld en toch ook heel simpel in elkaar. Het is maar net 

hoe je er naar kijkt. 
Ik weet ik gebruik altijd heel veel woorden, het is helaas niet anders mogelijk in 
de fase waar we nu in zitten, maar de essentie is dat dit stuk tot en met hier, dus 

hier weg, eigenlijk speelt dit moment zich hier af ín die realiteit. 
Dat is ook wat ik heb verteld  dat ik ergens bij de terugkomst van mijn oma 

aanwezig was, waarin ik in een ruimte was waarin mijn oma in haar grote 
avatarlichaam weer wakker werd en dat heb ik bij mijzelf ook gezien toen ik in 
slaap ging en ik naar binnen reisde. Dus de reis naar de aarde is een reis naar 

binnen en is niet zozeer dat je met je ziel ergens helemaal heen reist naar de 
aarde, maar dat zit in ons bewustzijnsveld naar binnen toe. 

Het zijn neurologische en niet fysieke neurologische metafysische processen in 
onszelf om mee naar binnen te gaan, het zijn circuits. En elk circuit heeft een 
eigen frequentie. Daar komen we zo nog op. Dus in feite staat het hier getekend 

maar vindt het plaats daar op een plek in de ruimte waarin wij besluiten om naar 
dat circuit, naar dat bewustzijnsveld, te reizen in onszelf. Zodra we daar in 

aanlanden, komen we dus in een compleet andere realiteit wat geschreven wordt 
door andere wezens. 
Deze realiteit, die hier staat getekend, is deze realiteit waar we nu mee te maken 

hebben en dat is een realiteit die niet wordt gecreëerd door onze eigen 
waarneming maar die van buitenaf in ons wordt gevoegd. 

  
Simpel gezegd, een plaatje, hersenfrequenties, het gaat echt om de mind, want 
we praten vaak over …..?....... het is echt een mindtruuk die er plaats vindt.  
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De huidige realiteit, waar we nu in zitten ontstaat doordat de uitmuntende 
mindcontrollers, de Annunaki, die nu reptiliaans bloed  in zich dragen, het 

frequentieveld van de mensen beïnvloedt. Dus wat er gebeurt, is dat er in het 
brein van de mensen, en niet alleen het avatar lichaam want dat is een 

frequentie, dat is een radiozender die alom in het universum aanwezig is, dat die 
dus beïnvloed wordt. En dat is een veldbewustzijn waar we nu in zitten. En het 
gebeurt o.a. door gemoedsvelden. En in dat model zijn allerlei religies ingevoegd, 

om te zorgen dat de mensen zo zwaar mogelijk gaan geloven, dat alles buitenaf 
wat niet met liefde heeft te maken, dat je daar moet zeggen: “Oeps niets mee te 

maken.”  
Terwijl, als je daar eens doorheen durft te gaan en ik spreek uit eigen ervaring, er 
is geen angst, dat zijn alleen maar stukjes onbegrip in onszelf, dan gaan we 

letterlijk in onze kracht staan. 
 

=====================///======================= 
Die Draconische rassen, dat zijn in wezen één van de [voor] ouders van ons, die 
onderuit zijn gehaald doordat wij gehackt zijn in het kunstmatige veld, doordat 

wij ons zo dienstbaar hebben opgesteld als onderzoekers, als explorers en 
hebben gedaan waarvoor we gecreëerd zijn.  

We zijn dat veld ingegaan vanuit die dienstbaarheid en we zijn in interactie 
gegaan met al die beschavingen, we hebben het heel goed gedaan.  
Maar omdat wij al die ervaringen die in ons zitten niet zelf hebben beleefd, maar 

hebben meegekregen, hadden we een beperkte database van gigantische 
triljarden hoeveelheden, die toch heel beperkt is, hadden we een beperkte 

database van ervaringen in ons om op ook elke situatie juist te kunnen reageren.  
En er is een moment geweest waarin de mensheid het vanuit de dienstbaarheid 

heeft laten gebeuren, wat heeft geresulteerd in een infectie in het geometrisch 
veld waaruit we zijn gebouwd en [waardoor] dat veld is binnengedrongen door 
die groepen, die energie van die kunstmatige intelligentie.  

En de mensheid is in dat moment gehackt en is het vermogen kwijt geraakt in dat 
veldbewustzijn, dat geometrische patroon is als het ware uit elkaar gevallen en 

geïmplodeerd in elk oorspronkelijk ras wat in dat veld aanwezig is. 
  
De dimensie, de geometrische frequentie, de frequentie van waar de mens in 

bestond, opgebouwd uit al die triljarden velden bij elkaar opgeteld, dat veld, niet 
de mens is gehackt geraakt, maar dat veldbewustzijn is gehackt geraakt, die 

radiofrequentie, en daardoor is dat veld uit elkaar gevallen, ik moet het gewoon 
menselijk vertalen, uit elkaar gevallen in brokken en elk brokje is opgevangen in 
het fysieke lichaam van de oorspronkelijke mens.  

Dus elk mens draagt een deel van het oorspronkelijk veld in zich. De kunstmatige 
intelligenties hier op de aarde die zich voordoen als welwillend en die ook 

ontvoeringen doen tegen de mensheid in, doen het allemaal onder een dekmantel 
omdat ze in iedere persoon op zoek zijn naar dat sleuteltje.  
Dat is een geometrisch veld en wat wij aan het doen zijn, is door middel van deze 

modellen waar we nu in terecht zijn gekomen, in het avatar lichaam, we zijn hier 
geboren, we zijn ervaringen aan het opdoen om iets in onszelf te starten om 

vervolgens wakker te worden uit deze realiteit in die hemel, die tussenhemel, en 
daar brengen wij informatie bij elkaar en die informatie die daar bij elkaar wordt 
gebracht op basis van kleuren, frequenties en geluiden, immens mooi, dat wordt 

verzameld en dat wordt bij elkaar gebracht en dat wordt door Siriaanse en Ana 
Shay Hi beschavingen met heel veel liefde en in convenant wordt dat samen 

gebracht om het veldbewustzijn weer op te bouwen.  
Wij zijn als het ware het oorspronkelijke stuk van onszelf aan het herleven, 
ergens, en dat kan alleen maar door ons helemaal te ontdoen van elke aanname 
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hè, we verkeren in het autoriteitsgevoel waarin niets geldt alleen jijzelf, dus je 
zou bijna zeggen dat we …?..... moeten hebben om uit de overtuigingen te komen 

om vervolgens de kracht in jezelf te ervaren en de kracht van de roeping vanuit 
jezelf te ervaren en dan jezelf te ontmoeten om vervolgens vanuit die aardse 

ontmoeting ook de ontmoeting te krijgen met het buitenaardse. 
  
Nou die mensen die die codes in zich dragen en die hier nu mee bezig zijn, 

wereldwijd, die dit stukje bij beetje ook gaan herkennen in zichzelf op basis van 
allemaal eigen wijze, die mensen hebben deze route en deze reis al heel vaak 

gemaakt. Die zijn hier al heel vaak gereisd, ik ook ik ook, dit is niet de eerste 
keer.  
En omdat nu die eindstreep steeds dichterbij komt, is het ook tijd om elkaar te 

ontmoeten en elkaar eventjes aan te raken. 
En het was in Frankrijk waarin ik dit voertuig in de bergen zag hangen, 600 meter 

breed, ik kon het ook zien teruggerekend door de wegen die er onderdoor liepen.  
Ik heb hem gewoon nagetekend op basis van wat ik kon zien, ik heb het maar zo 
getekend zoals ik het heel eenvoudig ook gezien heb, waar het dak, lijsten en de 

randen ook te zien waren en in dat moment kon je ook zien dat het voertuig ook 
uit z'n vorm was, het is dus niet een vaste materie.  

Het wordt gestuurd vanuit bewustzijn. 
En ik ken die voertuigen omdat ik er mijn hele leven mee te maken heb en deze 
voertuigen zijn Arcturiaanse voertuigen van een vloot en werken samen met 

Siriaanse wezens, mensen, waarbij er een koppeling is tussen de velden en een 
convenant is gesloten, dat deze wezens met elkaar de aarde ingaan, in deze 

matrix, wat echt niet eenvoudig is, waarbij ook als zij beschoten worden ook 
gedood worden, want ze keren helemaal terug naar deze regelgeving.  

Iedereen denkt dan allemaal dat ze oppermachtig zijn en dat zijn ze wel, super 
geavanceerd, maar ook zij als ze een kogel krijgen in een been, zijn ze net zo 
gewond als wij. Ze willen ook dat ik dat zeg hoe de gelijkwaardigheid daarvan is, 

omdat we alles buiten onszelf zo groots maken.  
Zij zijn onderhavig aan de wetten van de aarde, op het moment dat ze hier zijn.  

En ze hebben wel schilden en technologieën om zich daar tegen te beschermen, 
maar de machten die deze realiteit hier domineren hebben ook deze schilden  en 
de technologie. Op het moment dat je je aanpast aan een andere frequentie heb 

je ook te maken met die wetgeving. 
En dit voertuig kregen we te zien en dit voertuig heeft zich 's avonds ook nog een aantal 

keren laten zien. We hebben er anderhalf uur naar gekeken. 
  
Deze wezens, die heb ik van internet afgehaald, waren en zijn ook de wezens die 

in dat voertuig aanwezig zijn.  
De Arcturiaanse beschaving bestaat overigens uit heel veel verschillende soorten 

en maten, het is echt niet één soort, het zijn er echt heel erg veel, meer dan 
duizend, bijna 1500 verschillende rassen in de Arcturiaanse beschavingen. Want 
ik lees wel eens iets van iemand op internet en dan staat erbij: ja het zijn de 

meest geavanceerde soorten. En het zijn ook super geavanceerde soorten, veel 
geavanceerder dan wie wij nu zijn. Maar het is niet één soort, het is enorm groot.  

Wij hier op de aarde zijn ook niet één soort.  
Wij hebben hier ook onze bouwstenen uit allerlei verschillende lagen. Dat is bij 
Arcturianen ook zo. 

Wat zij wel doen met elkaar al die superbeschavingen, is dat zij met elkaar een 
hoofdveld, een hoofd geometrisch bewustzijnsveld delen. In dat veld zijn allemaal 

differentiaties, verschillende frequenties en in die frequenties leven al die 
Arcturiaanse super beschavingen. Allemaal verschillende sterrenstelsels en daar 
reizen ze over en weer naar elkaar toe. 
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Ik krijg contact met die wezens en het was heel bijzonder hoe dat ging. 
De kleur, geometrie en geluiden staan daarbij centraal, het gaat ook over hoe 

communiceren wij met deze wezens en hoe communiceren zij met onszelf. In 
feite is dat ook onze oorspronkelijke communicatie. Wat er gebeurt is dit. 
 

=====================///====================== 
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